
1 

 

TRI VRSTE VERNIKA 

Propovedano 

 24 – tog Novembra, 

 1963 u Jeffersonville 

 

Mi želimo da preklonimo naše glave. Sa našim glavama i našim 

srcima povijenim, rado bih želeo da doznam, koliko njih želi da ih se 

opomenemo u molitvi. Podignite jednostavno vašu ruku i recite: 

»Gospode, seti me se, o Gospode«? Ima mnogo zahteva ovde – maramice 

leže na klupi. 

Dragi Nebeski Oče, skupili smo se ovde ponovo ove večeri pod 

ovim krovom, gde si se Ti sreo sa nama, i pokazao si nam Tvoju ljubav.  

Dok pokušavamo na naš skroman način, da izrazimo našu ljubav i zah-

valnost Tebi za sve što si uradio za nas. I večeras mi dolazimo ponovo, 

Gospode, od ljudi koji su u potrebi, jer si nam uvek Potreban. I dokle god 

smo ovde na zemlji, mi znamo da će postojati vike, jer se mi nalazimo u 

jednoj bitki, i bitka besni, Ti si unapred rekao, kako će neprijatelj da 

urliče kao ričući lav. On je pušten slobodno medju ljude, i mi to možemo 

svuda videti – kao ričući lav koji proždire ono što može, zato što zna da je 

njegovo vreme na izmaku. Ali mi imamo jednog Oca koji se brine za Svoje 

male, i mi letimo Tebi večeras sa našim zahtevima, Gospode. Molimo se 

da ih daruješ. 

I ove maramice koje leže ovde, oče, znače da ovde negde postoje 

bolesnici u zemlji koji pozivaju k Tebi i koji imaju potrebu za Tobom i 

verujući u Tebe da primene njihovu veru da pošalju te maramice. Bože 

daruj da svaki od njih bude isceljen. 

Mi smo videli tvoju moćnu silu, Gospode, upravo pre nekoliko tre-

nutaka, tamo u toj prostoriji gde si vratio pamćenje dečaku koji je bio 

izgubljen. Videli smo Tvoju veliku silu u vremenu, kada si uklanjao boles-

ti i otkrivao tajne srca, pokazivao si ljudima, i dovodio ih pravo u red. Mi 

Ti zahvaljujemo Gospode Bože naš, zato što je to iznad svakog čoveka; to 

je iznad bilo čega, što bi bilo koji, od nas mogao znati, kako Ti možeš ot-

kriti sam slučaj, i šta je prouzrokovalo tu bolest, i kakva je to bolest. To si 

Ti, Oče. Mi znamo da Reč Božija ispituje srce, i ona je razotkrivač misli i 

namera srca. Tako mi Ti zahvaljujemo za ovo. 

I sada, Gospode, mi verujemo da ljudi koji znaju sa svojim gla-

vama pognutim i razmišljaju o tim stvarima, i Sveti Duh je taj koji im 

govori. I daruj da svaki pojedini od njihovih zahteva bude ostvaren. Spasi 

ono što se može spasiti, Gospode, večeras; izgubljeni, neka dodju  unutra i 

neka budu spašeni.  

Toliko smo zahvalni da vidimo tu veliku gomilu mokrih peškira 

tamo, znajući da je grob otvoren, i da su gresi starih ljudi sahranjeni za 
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mnoge od njih. Ja ti zahvaljujem za to, Oče. I neka oni hodaju u novini 

života ostatak svojih dana. U Ime Isusa Hrista mi to zahtevamo. Amen. 

Neka vas Gospod blagoslovi i daruje vam odgovor na zahteve koje 

ste imali na svojim srcima. 

Sada, ja verujem da je Bili rekao da je Brat Wheeler imao malu 

bebu – Jeli to tačno? Jesam li ja tamo nešto pogrešio? - da bude 

posvećena. (Brat Nevil sugeriše da nekoliko beba treba da bude 

posvećeno.) Ako bi ste želeli da ih sada donesete gore, bio bih srećan ukol-

iko bi starešine došle napred i položile ruke na male prijatelje za službu 

posvećenja, i mi ćemo pokušati da budemo kratki. I mi želimo da ovi mali 

prijatelji koji žele da dodju Gospodu Isusu - čiji roditelji žele da donesu 

male dragulje koje im je Bog dao. Mi uvek pokušavamo da za njih 

napravimo put, zato što mi ne znamo šta donosi sutrašnji dan. Moja maj-

ka je imala običaj da mi kaže, “Nemoj odlagati za sutrašnji dan, ono što 

može biti uradjeno danas. “To je tačno, zato što vi ne znate šta donosi su-

trašnji dan. Ali mi znamo ko drži sutrašnji dan. To je glavni deo. Mi zna-

mo Ko drži sutrašnji dan. (Brat Branham obavlja posvećeničku službu za 

nekoliko beba.)  

Jednom je moja žena zavidela mom poslu - dok sam držao te bebe. 

Ona voli da ih drži. Ja takodje isto volim, ali uvek se plašim da ću ih pov-

rediti. One su tako, znate, toliko ljupke i nežne, ali vi znate one su možda 

robusnije više nego što smo mi bili. 

Sada, rekao sam vam, da sam nameravao, da ću blagovremeno da 

zaključim, imao sam samo trideset i pet minuta. Moraću da požurim, zar 

ne? Pogledajmo. Ja ne mislim da pogrešno prosudim nešto ili da kažem 

nešto pogrešno, ali ja ću pokušati zaista žešće, zato što (znate) pošto mi 

stignemo na neki način gore na putu nismo toliko aktivni kao što smo to 

imali običaj da budnemo. Milje ponekad postaju teže, zatim dve ili tri 

službe dnevno. Ali kakav su glavni deo ove vizije. Propovedanje mene ne 

šteti, ali te vizije! I kada su ljudi na tim intervjuima, onda su one potreb-

ne. Vidite? Zbog toga one ovde dolaze. Takve su stvari, što ne mogu biti 

dovedene u red samo polaganjem ruku. Pojedinac treba da pozna koren, 

početak toga, šta je prouzrokovalo, šta je učinilo tu stvar; i onda, šta treba 

da se uradi da se iz toga izadje. Zbog toga oni ovde dolaze. 

Sada, skupovi počinju uveče koje dolazi posle sutrašnje večeri – ili 

ne, oprostite; to je Sreda uveče u Šreveportu, Luizijana. 

I ako bilo ko od vas ima tamo prijatelje, zašto im ne kažete da 

dodju ovde preko. Životni šator, ja mislim da je to mesto gde se počinje, 

osim ako ne prime preko auditorijuma (ako oni to mogu razumeti), što će 

im dati malo više prostora za sedenje. Ali oni gore imaju balkon, veliki 

glavni sprat, i onda sprat dole ispod tog sprata – ja ne znam tačno koliko 

sedišta tu ima, ali ako bude suviše loše, možda mi možemo dobiti audito-
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rijum upravo preko, koji će - ne znam koliko tamo ima sedišta. Ja sam 

tamo imao službe, ali se više ne sećam. Ovo je jedna godišnja skupština. 

Pre tri godine sam bio tamo dole, i mi smo započeli probudjenje u 

Ime Gospodnje, i posle toga uopšte nije prestalo, upravo neprekidno se 

nastavlja, upravo svaki dan; ljudi dolaze, dobijaju spasenje, krštavaju se,  

i idu sa Gospodom, na takav način; propovednici i svi dolaze pravo unu-

tra. Dokle god se to tako nastavi, i ja treba da ostanem ovde, ja želim da 

ih posećujem sve vreme i da upravo tu unesem nekoliko mojih reči i da 

idem napred. 

Sada, to će početi u Sredu i završti se u Nedelju. Doručak 

Hrišćanskih Biznismena je - zaboravio sam ime tog hotela. Oni će vam 

reći kada stignete tamo. To je doručak biznismena.  

Imao sam veliko vreme tamo (govoreći vama biznismenima ovde) 

poslednji put kada sam bio tamo. Gospod je spasao jednog Rabija  van 

grada; oh, ja i ne znam šta je se sve bilo dogodilo; to je bilo veliko vreme u 

Gospodu, tamo propovedajući o temi Zavjetu Krvi. To je ono što je poznato 

Jevrejima – krv. Bez prolivanja krvi nema oproštenja, vidite li vi? 

Sada, hajdemo pravo do božije Reči, i ja ću dati sve od sebe da od-

ržim svoju reč koju sam vam dao. I sada, ako je Gospod voljan, u Nedlju 

posle Božića (ako ste na vašim ferijama i vozite se okolo, i nije klizavo i 

sve ostalo) u blizini, udjite unutra! I mi nameravamo da imamo službu 

ovde u Nedelju ujutru, u Nedelju posle Božića. Koji je datum? I to je 

Nedelja posle božića, 29 - ti dan. 

Sada, ako nešto iskrsne što bi nas sprečilo da budemo ovde - mi ne 

znamo kakva je budućnost, znate - ali ako se nešto dogodi, zato, vi koji 

živite van grada, udjite unutra, ljudi iz Memfisa. 

Želeo sam da čujem Brata Ungrena kako peva: »Kako si veliki  

Ti«. Jeli on ovde večeras? Ja uvek imam toliko mnogo stvari, i ne mogu 

sve da ih uradim. Neka vas Bog blagoslovi ljudi. 

Sada, okrenimo stranice Pisma, sada, samo za čitanje malog Bib-

lijskog teksta. Tamo gde zataje moje reči, Reči ove Knjige neće. I onda će 

vas Bog blagosloviti zbog toga što ste tu, upravo prisutni da slušate Nje-

govu reč. »Vera dolazi slušanjem – slušanjem Božije reči.« Jeli to tačno? 

Sada, okrenimo stranicu Jovanova 6 – ta glava, počinjući sa 60 – tim sti-

hom, i čitajmo do 71 – vog stiha.  

Sada, razmišlajo sam dok sam gledao napolje kroz prozor malopre 

i gledajući zalazak sunca i videći kako cela priroda ima jedan zakon. I ka-

da dodje zimsko vreme, prirodni zakon automatski otpusta biljni sok dole 

u koren drveta. Ona sama sebe sahranjuje. Kao što je Jov rekao, “O,  da 

me hoćeš u grobu sakriti i skloniti me dokle ne utoli gnjev Tvoj, I da mi 

daš rok kad ćeš me se opomenuti! I sada, to je to. “Ako me Ti sakriješ...” 

Vidite, on je posmatrao zakon prirode za drvo i život je odlazio 
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dole u korenje, Brate Vej, jer tamo ostaje dok ne prođe gnjev; i da mi daš 

rok kad ćeš me se opomenuti! Vidite? Priroda ima jedan zakon. Postoji 

jedan zakon prirode; jer nikako nepostoji načina, da se može zaobidje. To 

je jedan zakon prirode. I onda postoji jedan zakon Duha. Takodje i ovde 

nema načina da se On zaobidje. 

Govorio sam ovog poslepodneva jednom paru govoreći im: “Vi ne 

možete bilo šta totalno anulirati.” Ljudska bića ne mogu biti uništena.  

Oni mogu biti srušeni, ali ne uništeni. Neko je rekao: “Dakle, šta je u vezi 

uzimanja i spaljivanja komada papira. Da li to uništava taj papir?  Ne, 

gospodine. To samo razlaže njegov hemijski sastav pod uticajem toplote 

koju daje vatra. Taj papir vraća se pravo nazad u gasove, kao što je bio na 

početku. Vi ga ne možete uništiti. I kada bi svet dovoljno dugo stajao, ti 

isti gasovi i hemikalije, koji su bili u tom papiru, bi se mogli vrate pravo 

nazad i ponovo postati parče papira. To je tačno tako. Vi ne možete to 

uništiti. Tačno. 

Bog onda varća nazad. Ako postoji uskrsnuće svega nazad ponovo 

i nema uništenja, postoji uskrsnuće pravednih, i mi treba da se vratimo 

nazad. To je sve što postoji u vezi toga; nikako ne postoji načina, da se 

može uništi. Nije važno ako ste vi spaljeni, ako ste se udavili, bilo šta da 

se dogadja, to ne može biti uništeno. 

Samo se setite, da je svaki deo od vas bio ovde. Kada je Bog izgo-

vorivši Reč doveo svet u postojanje, On je baš tada položio vaše telo ovde, i 

nema ničega što ga može odneti osim Boga. To se ponovo sve vraća u Nje-

gove ruke. Vidite? I On je Jedan Tvorac, je Jedan, koji je dao obećanje; 

tako mi smo sigurni da postoji Večni Život. I Mi sada imamo u svom srcu 

uverenje, da sada imamo Večni Život, Večni Život koji u nama sada ne 

može umreti. 

U redu Jovan 6. Počnimo sada sa 6 – tom glavom Jovana, i 

počinjući sa 60 – tim stihom: 

 

   Tada mnogi od učenika njegovijeh koji slušahu rekoše: ovo je tvrda 

besjeda! ko je može slušati? A Isus znajući u sebi da učenici njegovi viču 

na to, reče im: zar vas ovo sablažnjava? A kad vidite sina čovječijega da 

odlazi gore gdje je prije bio? Duh je ono što oživljava; tijelo ne pomaže 

ništa. Riječi koje vam ja rekoh duh - (to je On) – su (Šta je On rekao? “ Ja 

sam istina, i Život “) - i život su. Ali imaju neki medju vama koji ne vjeru-

ju. Jer znadijaše Isus od početka koji su što ne vjeruju, i ko će ga izdati. I 

reče: za to vam rekoh da niko ne može doći k meni ako mu ne bude dano od 

oca mojega. 

   Od tada mnogi od učenika njegovijeh otidoše natrag, i više ne idjahu s 

njim. – (Teške reči, vidite; oni to nisu mogli da prihvate.) A Isus reče 

dvanaestorici: da ne ćete i vi otići? Tada mu odgovori Simon Petar: Gos-

4  

 

dole u korenje, Brate Vej, jer tamo ostaje dok ne prođe gnjev; i da mi daš 

rok kad ćeš me se opomenuti! Vidite? Priroda ima jedan zakon. Postoji 

jedan zakon prirode; jer nikako nepostoji načina, da se može zaobidje. To 

je jedan zakon prirode. I onda postoji jedan zakon Duha. Takodje i ovde 

nema načina da se On zaobidje. 

Govorio sam ovog poslepodneva jednom paru govoreći im: “Vi ne 

možete bilo šta totalno anulirati.” Ljudska bića ne mogu biti uništena.  

Oni mogu biti srušeni, ali ne uništeni. Neko je rekao: “Dakle, šta je u vezi 

uzimanja i spaljivanja komada papira. Da li to uništava taj papir?  Ne, 

gospodine. To samo razlaže njegov hemijski sastav pod uticajem toplote 

koju daje vatra. Taj papir vraća se pravo nazad u gasove, kao što je bio na 

početku. Vi ga ne možete uništiti. I kada bi svet dovoljno dugo stajao, ti 

isti gasovi i hemikalije, koji su bili u tom papiru, bi se mogli vrate pravo 

nazad i ponovo postati parče papira. To je tačno tako. Vi ne možete to 

uništiti. Tačno. 

Bog onda varća nazad. Ako postoji uskrsnuće svega nazad ponovo 

i nema uništenja, postoji uskrsnuće pravednih, i mi treba da se vratimo 

nazad. To je sve što postoji u vezi toga; nikako ne postoji načina, da se 

može uništi. Nije važno ako ste vi spaljeni, ako ste se udavili, bilo šta da 

se dogadja, to ne može biti uništeno. 

Samo se setite, da je svaki deo od vas bio ovde. Kada je Bog izgo-

vorivši Reč doveo svet u postojanje, On je baš tada položio vaše telo ovde, i 

nema ničega što ga može odneti osim Boga. To se ponovo sve vraća u Nje-

gove ruke. Vidite? I On je Jedan Tvorac, je Jedan, koji je dao obećanje; 

tako mi smo sigurni da postoji Večni Život. I Mi sada imamo u svom srcu 

uverenje, da sada imamo Večni Život, Večni Život koji u nama sada ne 

može umreti. 

U redu Jovan 6. Počnimo sada sa 6 – tom glavom Jovana, i 

počinjući sa 60 – tim stihom: 

 

   Tada mnogi od učenika njegovijeh koji slušahu rekoše: ovo je tvrda 

besjeda! ko je može slušati? A Isus znajući u sebi da učenici njegovi viču 

na to, reče im: zar vas ovo sablažnjava? A kad vidite sina čovječijega da 

odlazi gore gdje je prije bio? Duh je ono što oživljava; tijelo ne pomaže 

ništa. Riječi koje vam ja rekoh duh - (to je On) – su (Šta je On rekao? “ Ja 

sam istina, i Život “) - i život su. Ali imaju neki medju vama koji ne vjeru-

ju. Jer znadijaše Isus od početka koji su što ne vjeruju, i ko će ga izdati. I 

reče: za to vam rekoh da niko ne može doći k meni ako mu ne bude dano od 

oca mojega. 

   Od tada mnogi od učenika njegovijeh otidoše natrag, i više ne idjahu s 

njim. – (Teške reči, vidite; oni to nisu mogli da prihvate.) A Isus reče 

dvanaestorici: da ne ćete i vi otići? Tada mu odgovori Simon Petar: Gos-



5 

 

pode! kome ćemo ići? Ti imaš riječi vječnoga života.I mi vjerovasmo i poz-

nasmo da si ti Hristos, sin Boga živoga.  – (Moj!) Isus im odgovori:  ne iza-

brah li ja vas dvanaestoricu, i jedan je od vas djavo? A govoraše za Judu 

Simonova Iskariota, jer ga on šćaše izdati, i bijaše jedan od  dvanaesto-

rice. 

Sada, ako bih ja mogao prozvati ovaj predmet za večeras (i dajući 

sve od sebe da obavimo ovaj polučasvoni obračun), želim da govorim o 

predmetu Tri Vrste vernika. I često sam davao izjavu, mislio sam, “Dakle, 

ja upravo verujem da ću jednom o tome propovedati.” Ovoga poslepodneva 

sam to mislio. 

Prvo su  vernici, takozvani vernici, i nevernici. Sada, to je 

pravi jedan novi predmet, ali dok sedimo ovde večeras, te grupe su ovde 

uvek okupljene zajedno. Gde god se ljudi skupe: mi nalazimo ove grupe, i 

uvek smo ih našli, i mi ćemo ih verovatno uvek imati do dolaska Gos-

podnjeg.  

I ja želim večeras, da sebe posmatramo i vidimo, dok govorim od 

ove tri grupe, i da vidim u kojoj smo mi grupi. Sada upamtite, ja ovde go-

vorim, možda ovoj crkvi, koja je večeras ponovo puna i ljudi stoje pored 

zidova i u hodnicima; ali ja takodje govorim k onima na čitavome svetu,  

(vidite?), svim različitim delovima sveta gde će te trake kružiti u  

»Službama trake«. 

Sada, želim da govorim o tri različita tipa vernika. Sada upamtite, 

moj predmet su Vernici. Jedan od njih je istinski Vernik, i sledeći je  

Takozvani vernik, i poslednji je jedan Nevernik. Vidite? 

Sada, o prvoj grupi o kojoj bi smo mi želeli da govorimo jesu   Ver-

nici, zato što ja mislim da oni treba da budnu prvi, pošto su oni ti koji 

zaista veruju. Sada su vernici kao učenici koji sada veruju ovde. Mi ćemo 

koristiti ovaj pročitani Biblijski tekst kao primer. 

Sada, prvi su Vernici, istinski vernici. I vera dolazi slušanjem, 

slušanjem Božije Reči - Božije reči, koja je Hristos (vidite?). Vernici. 

Sada, jeste li primetili ovu veliku izjavu koju je dao ovaj vernik? 

Sada, vernik ne treba da bude pametna osoba u svetskom smislu. On ne 

treba da bude obrazovana osoba na način na koji ti ljudi pokušavaju da 

kažu da vi terba da budete obrazovani, ali vi to niste. O ovom čoveku koji 

je dao ovu izjavu, Biblija Sama kaže da je on bio neobrazovan i neobučen 

– Petar. On zaista nije smatran inteligentnom osobom. 

U Izaiji 35 piše, “I onde će biti nasap i put, i koji, će se zvati  sveti 

put; ne će ići po njemu nečisti.” 

Govorio sam jednom od djakona ovoga poslepodneva, i mi smo 

pričali o mostovima koji spajaju - osobito o ovom novom. Ja sam rekao, 

“Ima mnogo spona preko voda, rukavaca, danas, i rekao sam, “ali postoji 

jedna velika spona koja se pruža od zemlje do Slave. 
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Ona je nazvana ’Kraljevski Visoki Put.’ Ne će ići preko njega 

nečisti.” To je tačno. To je put koji je izgradio naš Gospod – spona koja je  

napravljena na ovoj zemlji do druge Zemlje, i nečisti ne prelaze preko nje. 

Petar, ova neobrazovana osoba stojeći tamo blizu, je video potpuno 

potvrdjenu Božiju reč dana, od Boga dato obećanje da će u tom danu 

Jedan biti podignut, koji će biti Prorok medju njima. I za Simeona je bilo 

teško verovati; jer je bilo mnogo oponašača. Ali kada je video istinsku, 

otkrivenu Božiju reč tog doba i čuo Njega kako je On na ispravan način 

identifikovao, on je zaista bio siguran i ubeđen, ko je On bio. 

I on je bio jedan koji je rekao: “Gospode! kome ćemo mi ići?” Kada 

je bio upitan, kada se masa podelila u venike, nevernike, i takozvane ver-

nike. Sve te tri grupe su baš tamo stajale u tom društvu ljudi: vernici, 

takozvani vernici, i nevernici - nadjeno je baš u voj glavi, upravo ovde. I 

zato što je Isus govorio reči na način, na koji je On govorio, to je podelilo 

njegovu skupštinu; ali to je trebalo da bude tako. 

On je bio veliki čovek, dok je On lečio bolesne, ali kada je došlo 

dole do doktrine i prorčanstva, to je ono što je razdvojilo plevu od pšenice. 

Vidite? Pleva samo pokriva pšenicu; ona nije lično pšenica ne može biti 

upotrebljena. U njoj se ništa ne nalazi, nema života u njoj. To je ljuska, i 

ne može ostati sa pšenicom. Ona neće biti nalsednik sa pšenicom. I tako 

ono o čemu mi govorimo je samo Zrno - srce Zrna, Pšenično zrno. 

Sada pazite, Petar je bio uveren da  je to bio Mesija. Sada, uopšte 

nije važno šta ostali od njih kažu. Nije uopšte bilo važno šta je sveštenik 

rekao, Simonu Petru nije bilo važno šta je crkva rekala. On je bio uveren 

za sebe.  

Isus mu je rekao na jednom mestu kada je pitao, “Ko govore ljudi 

da sam Ja?” 

I neki su rekli, “ili koji od proroka. “Neki kažu, “Ti si jedan od 

starih proroka koji je ustao iz mrtvih.” I, “Ti si Mosjije,” ili “Ilija,” i neko 

takav. 

            On je govorio, “Ja pitam  vas; a vi šta mislite?” 

   I Petar je odgovorio, “Ti si Hristos, Sin živoga Boga.” 

I odgovarajući Isus reče mu: “Blago tebi, Simone sine Jonin! Jer 

tijelo i krv nijesu tebi to javili. Ti to uopšte nisi naučio iz knjige, ili iz ver-

oispovesti, ili iz katekizma. Moj Otac, Koji je na nebesima, ti je ovo ot-

krio.” Tamo je jedan istinski vernik! - duhovno otkrivenje Božije Reči. Vid-

ite? 

“Ti si Petar, i na ovoj Steni tvojega otkrivenja, toga ko sam Ja,  

sazidaću crkvu Svoju, i vrata paklena ne će je nadvladati.” Vidite? 

Nije čudo da je Simon rekao, “Kome ćemo ići?’ 

Isus se okrenuo i rekao, “Da ne ćete i vi otići?’ 

I oni su rekli,”Gospode, kome - ćemo ići? jer Ti sam imaš Riječi  
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Vječnoga Života. Ti si jedini.” Jer ne samo da ih je On imao, Reči Života, 

On je bio Božija Reč Života. On je bio Božija Reč Života, i Simeon je u pot-

punosti tačno upoznao. I kada je on to prepoznao,  to je bilo ono što je pra-

vo održalo njegovu nadu, zato što je njemu bilo otkriveno da je On bio Živa 

Božija Reč. 

Sada, to je istinski vernik, ne neko ko je ubedjen od strane neke 

druge osobe, ili od strane neke druge stvari, već kada, kada vam je Sveti 

Duh otkrio samu Božiju Reč, i vi vidite jasno tu Božiju reč, potvrdjenu; 

onda Duh Božiji dolazi i stiže u to doba, sa Božijom Rečju za to doba, i čini 

je manifestovanom. 

Kako je čovek mogao da se odupre tome da poveruje Luteru, ako  

je to znao? Luter je bio jedan reformator. “Duh ko je bio u jednom čoveku” 

je otišao tamo unapred radi reformacije; sa Veslijem, je bilo isto. Oni su 

morali da veruju. Vidite, to je bila poruka crkvenom dobu; to je bilo tačno 

ono što je trebalo da se dogodi. To je bilo ono što je trebalo da se desi. Po-

jedinci su morali da veruju. 

I ovde se mi nalazimo kod Laodikejskog - Doba, i mi smo naučeni  

da je u Laodikejskom dobu Hristos izbačen van Svoje crkve, i da je čak On 

kucao na vratima, pokušavajući da se vrati, unutra. Tako kada mi vidimo 

da se tako dogadja, mi onda znamo u kom dobu mi živimo. 

I onda se mi nalazimo na Savršetku istorije sveta. Knjiga se sada 

završava. Jednoga dana će preko nje biti napisan poslednji red, i ona će 

biti zatvorena. Onda više neće biti vremena. 

I tamo se odvija velika drama, i andjeli stoje preko nebesa, 

gledajući. Vi znate kakva je to drama. Glumci su spremni. Vi ih možete 

videti kako igraju svoje uloge. 

Vi možete videti jednog zlog kako igra svoju ulogu. Vi možete vi-

deti nitkova te drame, kako dolazi na scenu sa lukavstvom da prevari.  

Ali vi takodje možete videti uznesenu Crkvu kako se priprema. To je ve-

lika scena. Vi možete videti prisustvo Boga kako se potvrdjuje i On čini da 

velika drama koja je ovde u ovoj Bibliji predskazana sama Sebe izvodi. U 

kakvom vremenu mi živimo, najveličanstvenijem vremenu! Ljudi svih 

vremenskih doba su čeznuli za ovim vremenom. Stari proroci iz prošlih 

vremena su čeznuli da vide ovaj čas, ali nisu imali tu privilegiju. 

Sada, tamo je bio jedan stvarni Vernik, zato što je on to video; on 

je to verovao « Mi smo potpuno ubedjeni da si Ti Hristos, Mesija - Božija 

Reč, da za ovaj Dan jesi, i mi to verujemo.” Vidite, to je bio jedan pravi 

vernik. 

Uzmimo samo još nekoliko vernika upravo brzo pre nego što 

odemo do sledećeg karaktera. Uzmimo proroka, Noa. Kada je on, budći da 

je možda bio farmer – možda je on u tim danima bio farmer. Ali kada su 

izrugivači i religionisti tog dana, crkva, stigli do niskog pada, Bog je go-
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vorio Noju i rekao mu da treba da sagradi jednog Kovčega. Noje nije o 

tome debatirao sa Bogom. On je verovao da je to bila Božija Reč i brzo se 

latio posla, pripremajući sve što je potrebno. To je jedan pravi vernik. 

Nemojte debatirati oko toga. Kada ste potpuno uvereni, to je to;  

baš kao bilo ko, sa bilo kojom malom verom u svakom slučaju veruje. Vera 

dolazi slušanjem. Ako možete ovde stajati, nije važno šta doktor kaže da 

nije u redu s vama (koji čovek vam je dao dijagnozu o vašem slučaju, i 

verovatno upravo zna o čemu govori onoliko koliko će mu njegovi instru-

menti i znanje dopustiti da zna, i kaže da nije ništa ostalo osim smrti), jer 

vi ste se molili, i stojeći tamo u budućnosti vi možete videti zdravog čove-

ka ili zdravu ženu kako stoje tamo, to je to. To je upravo to. Vi ćete hodati 

pravo u to, upravo toliko sigurno, kao bilo u šta drugo, zato što vi to veru-

jete. Bog je to izgovorio. Vi znate da je to tako. 

Kao, ta mala žena iskašljavajući rak (vidite?), tamo u njenim mis-

lima nije bilo sumnje da će to da se dogodi. Taj rak je bio mrtav, i on se 

odvojio , i isčezao je. Vidite? To je to. Vi to verujete. 

Kao otac koji je doveo svog dečaka malo pre uveo unutra. (On je 

sada negde ovde u zgradi.) Mali dečak je imao pad i izgubio je pamćenje. 

Nije se mogao setiti ničega. Samo nekoliko momenata posle molitve pitao 

sam kako se zove, i rekao mi je, koliko ima godina; i tamo je on bio,  upra-

vo toliko normalan kao što to bilo koji dečak može biti, vidite? Oni su 

verovali. I kada Bog nešto kaže, to mora biti tako. I Noje je verovao Bogu, 

Noa je smatran vernikom. Daniel, kada je crkva bila u ropstvu dole u ba-

bilonu, je verovao Bogu. Jer nije važno, koliko su oni rekli, “mi ćemo dati 

proklamaciju. Oni se ne smeju mole, ni jednome drugom Bogu, već samo 

ovom liku tamo napolju, ovog svetog čoveka, ili bilo ko da je to.”Daniel 

nije ni malo obraćao pažnju na to. On je čuo Boga, jer je on bio jedan Pro-

rok, i Božija Reč je došla k njemu. I kada je hram bio posvećen rečeno je, 

“Ako je bilo koji čovek u nevolji u bilo kojoj zemlji i gleda ovim putem pre-

ma svetom mestu i moli se, onda usliši njega sa neba.” 

I Daniel je verovao Bogu. On je bio jedan pravi vernik, i čak ga lavovi nisu 

mogli pojedu. I to je tačno, vidite. On je bio vernik. On je imao nešto pravo 

i istinsko. On je bio jedan vernik. 

David, drugi vernik, mali nenametljivi dečak. Daniel nije uzeo 

mesto sa modernom crkvom; niti je Noje uzeo mesto sa modernom 

crkvom. Ne uopšte. Oni su bili vernici u to, šta je Bog rekao da je Istina. 

Nije važno šta je moderni svet rekao, oni su verovali, u ono što je Bog ka-

zao da je Istina. To su istinski vernici. 

Upravo isto kao što su uradili Petar i Apostoli, oni su verovali da 

je On imao Reči Života i da je On bio Reč Života. Ja verujem istu stvar 

danas. I svaka druga stvar koja je protivu Reči Života je nešto suprotno. 

To nije život, to je smrt. Ovo samo je Božija reč Života, i Hristos je Božija 

Reč.  
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Sada David je imao jednu svežu boju lica. Na prvom mestu, on 

nije bio verovatno prihavaćen i poveden od strane nejgove braće, zato što 

je bio mali čovek. On nije bio dovoljno veliki da nosi oružje. On nije mogao 

da ide u rat, budući da je bio suviše mali i mršav; i iapk, on je stigao tamo 

napolje kao vernik. I kada je seo nazad u pustinji, gledajući nekoliko 

tuceta ovaca, koje mu je njegov otac dao, da ih pazi sa malom praćkom (u 

zemlji gde je bilo lavova i medveda i vukova i tako dalje), David je počeo 

da gleda na senovite zelene pašnjake i znao je šta je značilo ovci da dodje 

dole u tu senku i legne dole van toplote sunca. On je znao šta je značio 

dobar hladan gutljaj vode, jer je on rekao, “Kao što košuta traži potoke, 

tako duša moja traži tebe, o Bože.” Vidite? 

On je uzviknuo, molio se, i jednoga dana se pojavila opasnost. Lav 

je zgrabio jednu od njegovih ovaca i odneo je. On je pomislio, “Bog koji me 

je načinio superiornijim od lava. .”I on je uzeo malu praćku i oborio dole 

lava sa malim kamenom u praćki. Sada, ako je neko ikada video lava, jed-

nog od tih Afričkih lavova - velikih lavova sa grivom koje  su oni imali 

tamo u Palestini i Aziji - znao bi šta je jedan od tih prijatelja. Kada veliki 

300 Magnum jedva može da ga obori, on ga je oborio sa praćkom. I kada je 

lav ustao i krenuo za njim, on ga je zgrabio za grivu i ubio ga je. 

To je razlog. On je znao o čemu je on govorio. On je imao jedno 

iskustvo. On je postavio Boga na test u vezi njegove reči. I On se nije 

bojao Golijata, zato što je on bio neobrezan; on uopšte nije bio vernik. I 

Golijat  je došao napolje i prokleo ga u ime njegovog boga.  I Golijat je bio 

mnogo puta veći od njega, veliki prijatelj sa prstima od četrnaest inča. 

Sada, prsti bi bili toliko dugi (vidite?), prsti dugi četrnaest inča, ratnik 

džin. I oklop koji je imao na sebi je verovatno bio težak tri stotine funti ili 

više (vidite?), i šlem je bio toliko veliki, verovatno je metal na njemu bio 

debeo jedan i po inč. Takav veliki gigant, hodajući sa kopljem velikim kao 

greda za tkanje, za koju se tvrdi da je otprilike velika dvadeset stopa. On 

je u ruci imao koplje dugačko dvadeset stopa. Sada, kako se bilo ko mogao 

boriti sa takvim čovekom? Takav čovek je upravo mogao stati i podići tuce 

ljudi i baciti ih, ovako, kada bi mu bilo koji prišao. Kakva opozicija! I tamo 

je on stajao razmećući se; hvališući se, kada izgleda kao da su šanse bile 

dole. 

Vidite, on je rekao, “Nemojmo prolivati krv. Neka neki čovek 

dodje i bori se sa mnom; i ako ja pobedim, onda ćete mi upravo vi svi 

služiti, i onda ako vi pobedite, onda ćemo vama mi služiti.” 

Kada djavo misli da on ima šanse sa vama (vidite?), to je kada on 

voli da se hvali. Ali on je sreo pogrešnog čoveka. On je sreo najmanjeg 

čoveka u zemlji, malog, momka svežeg izgleda sa pognutim ramenima. 

On je rekao,”Da li misliš da mi kažeš, da će Armija Živoga Boga 

stajati tamo i dopustiti da neobrezani Filistejac porazi Armiju Živoga Bo-

ga?” 
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Zašto, on je bio potrešen u vezi toga. Zašto? Zašto? On je bio jedan 

vernik. Drugi su bili takozvani vernici. Vidite? Vidite, on je bio istinski 

vernik.  

On je rekao, “Ako se vi plašite, ja ću ići i boriti se sa njime.”  

Vidite?Kakav izazov za malog momka kao što je on! I tako on je 

bio vernik, i on je radio tačno onako, kako je znao, da Bog želi da on uradi. 

Onda ga je taj neobrezani Filistejac prokleo u ime njegovog boga, 

on je rekao, “Eda li sam pseto?” (Mali, mršavi prcoljak izlazeći napolje na 

takav način!) “Zašto, “on je rekao, “Podići ću vas gore na vrh mog koplja, i 

obesiću vas gore na drvo i pustiti da ptice kljucaju vaše telo!” O moj! O, 

kako je on bio užasan čovek! 

David je rekao, “Srećeš me sa mačem i kopljem, i sa oklopom; 

srećeš me u ime Filistejaca, ali ja tebe srećem bez mača, koplja, i oklopa, i 

ja idem na te u Ime Gospoda Boga Izraeljeva!” 

Tu ste vi. To je jedan vernik! To je njegova Tvrdjava! To je njegov 

štit! To je njegova Odbrana! Amen! To bi trebala da bude Odbrana  Crkve. 

Za bilo kog vernika, to je njegova Odbrana! Nije važno šta se dogadja, šta 

svet kaže, ili bilo šta drugo, vaša odbrana je Gospod Bog Izraelov. To je to. 

“Ime Isusa Hrista je moćna Tvrdjava. Pravedni trče u zaštitu i tamo su 

sigurni.” To je naša Odbrana, Isus Hristos. 

Pazite, i kada se dogodi, mi znamo, šta se dogodilo. Bilo je jedno 

jedino mesto, na tome mestu ga je mogao da pogodi, kada je navukao vizir 

na šlemu, nije trebao da pogodi ništa drugo, već to jedno malo mesto. Jed-

no mesto koje je trebalo pogoditi je bilo baš ovde na njegovom čelu. I pre 

nego što je on mogao doći do odredjene udaljenosti od džina, Bog je usmer-

io ubitačni kamen, i on je ubio džina. Vidite? Bog je to uradio. Sada, mi 

zapažamo da je on vernik. 

Sada, drugi vernik je bio Abraham, i on je bio Kaldejac iz grada 

Ura. I on je bio pozvan da veruje nešto što je bilo totalno fizički nemoguće. 

I za obećanje Božije ne posumnja se nevjerovanjem, (tako stoji u  Rimljan-

ima 4), nego ojača u vjeri, I dade slavu Bogu. 

Kada je Abraham imao sedamdeset i pet godina i njegova žena 

šezdeset pet godina, oni su živeli zajedno od kada su bili mladi momak i  

devojka (ovo je bila njegova polusestra). I oni su živeli zajedno a da uopšte 

nisu imali dece. I Bog je rekao Abrahamu, “Odvoj se od nevernika.” (Bog 

uvek poziva na neko odvojenje.) “Odvoj se od nevernika, i hodaj sa mnom. 

Ja sam te načinio ocem mnogih naroda. Ja sam to već uradio.” I Abra-

ham je to verovao. To je vernik. 

“Kako ćeš to uraditi, Gospode?” On nikada nije postavio to pitanje. 

Bog je rekao da će On da uradi, i to je sredilo tu stvar. 

Prvi mesec je prošao, i Sara još nije zatrudnela (prošlo je kod nje 

vreme menopauze). “Nešto drugačije?” 

   “Ni jedna stvar.” 
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Ali Abraham je tako još uvek verovao. Dvadeset i pet godina kas-

nije, još uvek nije bilo razlike! Ali Abraham je to još verovao! To je vernik. 

To nije takozvani vernik; to je vernik. Dvadeset i pet godina kasnije Abra-

ham je bio jači nego što je bio na početku. On je verovao Bogu, i  zato se 

njemu primi u pravdu, zato što je on bio istinski vernik. 

Sada, za trenutak, pustiću vas da istražujete i vidite u kojoj se 

klasi nalazite. 

   Sada, šta je Abraham uradio? On se nije kolebao oko Božijeg obećanja,  

nemogućnosti. 

Šta bi čovek star sedamdeset i pet godina sa ženom  starom 

šezdeset i pet godina radio kada bi oni otišli kod doktora, i rekli: “Želimo 

da napravimo aranžman za bolnicu; mi ćemo imati bebu.”? I onda 

dvadeset  i pet godina kasnije, ako je rekao: “Doktore, da li još držiš 

rezervisani krevet?” Vidite? To vas čini da delujete na jedan smešan 

način. Vaše odluke su čudne svetu. Ali to je jedan vernik, nije važno koli-

ko to čudno izgleda!  

Biblija kaže da je on bio potpuno uveren, da je Bog bio u stanju  

da prikaže ono što je rekao da će uraditi! To je trebalo da bude u dostig-

nuću svakog vernika ovog poslepodneva! Bog je u stanju da drži svaku 

Reč za koju je to obećao! Ja ne marim šta denominacije kažu o Božijoj 

reči. Reč važi: “Dani čudesa su prošlost, i sve ovo je telepatija, i sve je to  

pogadjanje sreće.” Meni nie važno šta oni kažu! Ja još verujem da je ta 

puška uperena na metu, i ona će pogoditi metu. I ja verujem, ako je ver-

nik uperen u Božiju reč, to će pogoditi istu stvar kako je Božija reč to  

uvek obećavala. Ona će to uraditi ponovo. Ja sam potpuno uveren u to,  

da kada vidimo da smo u ovom dobu kada to treba da bude ovde, To tre-

ba da bude ovde! Te stvari moraju da se dogode. 

To je razlog, što ja verujem, da kada je Nevesta pozvana 

napolje i izabrani, postavljeni u Knjigu Života, doći će huka sa 

neba, koji će doneti takvo krštenje Svetim Duhom u Nevestu,  ko-

je će je uzeti sa zemlje u milost Uznesenja. Bog je to obećao. 

Ja ne marim koliko su naučnika i koliko astronauta postavljeni, i 

sve ostalo, i koliko miliona milja oni mogu videti. Ja nemarim uopšte za 

to. Postoji nebo, i tamo postoji stvarni Isus Hristos koji će doći u 

telesnoj formi da primi Svoju Crkvu i Svoju Nevestu! Nije važno  

koliko izgleda da je istorija stara, to je još Istina; Bog je rekao 

tako. To je ono što vernici veruju. 

Bog je rekao: “Ja sam Gospod, Koji leči tvoje bolesti. Ja sam Bog  i 

Ja se ne menjam.” Amen! I Bog je Božija Reč, i ako se Bog ne menja, kako 

će se menjati Božija Reč? Vidite? Ja sam Bog, i Ja se ne menjam.” Pismo 

tako kaže; Sam Bog je tako rekao. I ako se On ne može promeniti, onda je 

On Božija reč. U početku bješe Riječ, i Riječ bješe u Boga, i Bog bješe Riječ 

(nepromenljiva Božija Reč!) I Riječ postade tijelo, i useli se u nas. Amen! 
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Da, gospodine. 

Bog je podizao proroke dole kroz celu prošlost – Mojsija, Ezekiela, 

Jeremiju, Izaiju, i Iliju – kojima je Njegova Reč privremeno došla; ali pu-

na Božija Reč je bila manifestovana u ovom Čoveku Isusu Hristu, On je 

bio Bog, jer u Njemu živi svaka punina Božanstva tjelesno. Tamo je On 

postao telo. Ja to verujem, svaku Reč. 

Jov, drugi vernik. Ponekad su vernici stavljeni na testu, ne pon-

ekad, svaki put! Jer svaki sin koji dolazi Bogu mora biti pročišćen, is-

kušan, odgajan kao dete! Sećate se iskušenja, prašnjavih puteva, pro-

gonstva od strane vrelog sunca. Ali lojalnost vašeg srca udara taj materi-

jal, dok ne bude spreman da udje u kalup. Božija deca su podignuta na 

ispravni način, na Božijoj reči, jer oni su živi Primeri, i Božija Reč živi 

kroz njih. Vidite? Iskušenje dolazi da vas prodrma, da vas dovede do 

samog temelja, da se vidi gde ćete stajati. 

 Vidite? Testiran, iskušan – svaki sin koji dolazi Bogu. 

Jov je prošao kroz iskušenja i testove, njegova deca su mu bila 

uzeta, i sve ostalo mu je bilo uzeto. Došli su crkveni članovi, optužujući ga 

da je bio tajni grešnik, i pokušali su da kažu sve protiv njega, ali ipak on 

nije ništa od toga slušao. On je znao da se susreo sa Božijim zahtevima. 

On je znao da nema koristi da ga Sotona kuša! On je znao da je to bio dja-

vo! I dokle god je Sotona mogao da ga navede da veruje da su njegove 

bolesti ono što mu Bog čini, on je bičevao Jova. Ali kada je Jovu jednom 

odjedanputa bilo otkriveno da to nije bilo do Boga, on je uvideo da je on 

samo prolazio kroz iskušenja, da se nešto od njega napravi. Bog nije bio 

taj koji to uradio; Sotona je to radio! 

Ista je stvar danas. On će pokušati da vam kaže, da su iskušenja i 

ostale stvari, upravo s čime vas Bog želi kazni. To nije tako. Ne, gospo-

dine. Sotona je taj koji to čini, i Bog dozvoljava da bi vas očeličio, da vas 

navede na to, da vidite, da li ste vezani za ovu zemlju zemaljskim briga-

ma ili da li je vaše blago na nebu. Jer gde je vaše blago, tamo ste i vi. Vaše 

srce je tamo gde je vaše blago. 

Jov je bio kušan, ipak on je rekao, “Ali znam da je živ moj Is-

kupitelj; i na pošljedak da će stati nad prahom. I ako se ova koža moja i 

raščini, opet ću u tijelu svom vidjeti Boga. ...”Jeste li vi to primetili? Crvi 

su već bili u njemu. Vaši crvi su u vama. Vi ste u zapečaćenom mrt-

vačkom sanduku bez i malo vazduha u njemu, ili bilo kako, ali crvi su već 

tamo. Oni su upravo u vama, i oni su u svako doba spremni da budu 

pozvani na njihovu dužnost. 

Sećate se Iroda! On je bio sav u čirevima pravo na ulici. Crvi su ga 

izjeli pravo na ulici, njegovi vlastiti crvi. Oni su upravo tamo spremni. 

   “I ako se ova koža moja i rasčini, opet ću u tijelu svom vidjeti Boga.” 

Amen! Vi ga ne možete uništiti; iako ga crvi pojedu, ono će se ponovo 
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vratiti nazad. “Ja isti vidjeću ga, I oči moje gledaće ga, a ne drugi.” On je 

to rekao (Jov). zašto? On je bio vernik. U iskušenjima je on bio vernik; u 

proganjanju, on je bio vernik! On je bio istinski vernik. 

Josip, jedan drugi vernik! On nije mogao, a da ne budne, ono što je 

bio. On je bio jedan prorok; Bog ga je načinio jednim prorokom. On nije 

želeo da bude drugačiji od svoje braće, ali on je bio drugačiji. Bog ga je 

načinio onim što je on bio. Niko drugi nije mogao zauzeti njegovo mesto. 

Niko ne može uzeti vaše mesto. Nije važno koliko je to malo. Vi 

kažete, “Ja sam samo kućna jedna domaćica.” Niko ne može zauzeti vaše 

mesto. Bog u Svojoj velikoj ekonomiji je tako postavio u red Telo Hristovo, 

da ne postoji niko ko bi mogao zauzeti vaše mesto. 

Kako bih ja volelo da zauzmem mesto Bili Grahama (svaki od nas 

propovednika bi to želeo), ali mi to ne možemo uraditi. Ali samo se setite, 

Bili ne može zauzeti naše mesto. Vidite? Mi svi imamo mesto. Neki od nas 

su evangelisti, neki su proroci, neki učitelji, neki pastori; bilo šta da ste vi 

– neke žene su kućne domaćice, neki su mehaničri, neki su farmeri, bilo 

šta da je to, Bog vas je postavio na vaše mesto. Vidite? 

Josip je bio jedan prorok. On nije mogao, a da ne tumači snove. 

On nije mogao, a da ne vidi vizije. Pogledajte kako je on bio istinit. Nije 

važno koliko ga je koštalo njegovog zajedništva sa svojom braćom, on je 

bio istinit, zato što je verovao snovima. On je verovao da je san koji je on  

imao, prorokovao da će se oni njemu pokloniti (snopovi bi se poklonili). To 

se dogodilo, zato što je on to verovao. On je bio istinski vernik. (Ja imam 

pet minuta za deset stranica!) 

Pazite sada. Pazite na Biblijski tekst koji je ovde napisan. Natan-

ael, on je bio vernik. Je li to tačno? Natanael, kada je video šta se 

dogodilo, i to je delovalo na njega kada mu je Isus rekao ko je on i kada 

mu je rekao da je on pravi Izraelac, i da u njemu nema lukavstva; i rekao 

mu je gde je bio predhodni dan, moleći se pod smokvom. On ga je video i 

kada ga je Filip pozvao. On je bio vernik. 

Bilo je mnogo njih koji su stajali tamo i koji su rekli, “ovo je 

djavolski duh. Djavo ne čini božansko isceljenje.”Stari djavo danas još nije 

umro. Oni veruju da djavo čini božansko lečenje. 

Isus je rekao, “Ako sotona izgoni sotonu, sam po sebi razdijelio se; 

kako će dakle ostati carstvo njegovo.” Vidite? On to ne može uraditi. Tako 

sotona ne može izgoniti sotonu. 

Tako je Natanael bio vernik I kada je on video Božiju Reč koja je 

postala telo, potvrdjujući da je on bio vernik, rekao je, “Rabi, Ti si Hristos; 

Ti si Car Izrailjev.” On je to verovao. 

   Kada je žena kod izvora to videla, ona je to poverovala. Ona je bilajedan 

vernik. 

I slepi Bartimej – kada je žena došla, svi su plakali, idući dalje, i 
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neki od njih su govorili, “Čujem da Ti mrtve podižeš. Ovde se nalazi gro-

blje puno mrtvih ljudi; dodji i podigni ih. Da vidimo kako to činiš. “Vidite, 

taj isti djavo koji je rekao, “Ako si, Sin Božij, reci da kamenje ovo hlebovi 

postanu.” Isti onaj koji je stavio pokrivalo na njegovo lice, Njega udarao 

po galvi, predavao štap od jednog do drugog , i rekao, “Sada, ako nam 

kažeš ko je Tebe udario, verovaćemo Tebi.” Ti vojnici (vidite?), su se 

ismejavali sa Njime. Izgledalo je kao da je došla preko Njega nevolja, ali 

samo se setite, Bog je uvek na sceni. Vidite? On je bio baš tamo, spreman 

u svako veme. 

Sada, Isus je rekao, “Mogao bih reći Svom Ocu, i On bi mi odmah 

poslao legije Andjela.”Oh, šta bi jedan Andjeo uradio? Vidite, On je mogao 

poslati dvanaest legija samo na Njegovu komandu, ali On je imao  da obavi 

jedan drugi posao. On je imao nešto da uradi. On je morao da završi to. 

Takođe i ti imaš nešto da uradiš. Bog ima nešto da uradi za 

tebe. Vi imate neki bol u srcu i neke nevolje; vi možete imati neka 

razočarenja, ali da li se mi molimo da ih se sklonimo? Ne, Gos-

pode, sprovedi me kroz njih, bilo šta da su. Bilo šta da su, nemoj 

dopustiti da ih izbegnem. Ako su one postavljene za mene, samo 

mi podaj tu milost da završim sa njima. To je sve. 

Sada pazite, slepi Bartimej. On je znao da je njima rečeno, “Ovo je 

prorok iz galileje; On je Sin Davidov. Mi to verujemo.” Neki od vernika 

mora da su mu rekli to. “Mi svi vernici znamo da je On Sin Davidov.” I on 

je znao da je to bio, On je bio Božija Reč. 

Ako je on znao, da je On bio Reč, on je znao da On može razotkriti 

misli srca. Tako on je povikao, “Ti Sine Davidov, pomiluj me.” Nevernici 

su se izmotavali sa ovim i ti (crkveni članovi). To uopšte nije zaustavilo 

slepog Bartimeja. On je rekao, “Oh, Isuse, Ti Sine Davidov, imaj milosti 

prema meni!” 

Možda ga On čak nije mogao čuti, ali On je znao da je on vikao, i 

On je stao i okrenuo se okolo. Tamo je bio jedan vernik. On je rekao: “idi,  

vjera tvoja pomože ti.” Amen. 

On je tako rekao ženi, koja je imala bolest tečenja krvi, istu stvar. 

“Tvoja vera ...” ,Zato što je ona unutar svog srca rekla, “Ako se samo 

dotaknem haljina Njegovijeh, ozdraviću.” Tvoja vera ti je pomogla.” Vid-

ite? Ona je bila vernik. 

To je ista stvar koja je spasila Vilijama Dača koji sedi tamo, 

prošlog dana kada je imao kompletan zastoj srca, srčani udar - čovek star 

devedeset i jednu godinu. “ Tvoja vera te je spasila!” Zašto? On je  vernik. 

Poštovani Tom Kid ovde, skoro, predpostavljam, približavajući se  

devedesetoj (da završim to), i kada je imao sedamdeset i devet godina,  

odneli su ga u bolnicu sa rakom prostate. Doktori su rekli da nema šanse 

da preživi, ali kada je ušao unutra tog jutra i video malog patrijarha sa 
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šalom preko svojih ramena kako sedi tamo, udarajući malim štapom, 

skoro nije bio pri sebi. Rekao je staroj ženi koja je sedela tamo (nazvao ju 

je ’ Prababa’, poznavao je nju, kao jednu od njegovih dugogodišnjih člano-

va). “Izgledaš bela kao sneg.” To je bilo iznad njegovih moći mišljenja. 

Ipak kada je Božija sila ušla u sobu! On je živ večeras! To je bilo pre četiri 

godine! Čovek nekih osamdeset godina star, i ovde on sedi večeras 

savršeno zdrav i u dobrom stanju izlečen od raka! Ne takozvani vernik, 

jedan vernik! To je to. Verujte! On uzima Boga za Njegovu Reč. 

To je upravo bilo isto, kao što je bilo sa slepim Bartimejem; ali, 

ipak je on znao da ukoliko bi mogao privući pažnju Isusa Hrista, on bi 

tada dobio ono što je želeo. 

   Žena je znala da ukoliko bude dotakla skuta Njegove haljine, da će dobi-

ti ono što želi. 

   Toma je znao, on je imao veru, da ukoliko se budem molio za njega da će 

dobiti ono što želi. Nije li to ista vera kao kada je Marta rekla, “Čak sada, 

Gospode, da što god Ti zaišteš od Boga, Bog će za Tebe uraditi. Moj brat 

leži tamo mrtav, četiri dana u grobu, ali Ti zamoli jednostavno Boga, i 

Bog će to za Tebe uraditi.” 

   On je rekao, “Tvoj brat će ustati.” 

I ona je rekala, “Da, Gospode, znam da će ustati o vaskrseniju, u 

pošljedni dan. On je jedan dobar momak.” 

   On je rekao, “Ali Ja Sam Vaskrsenije i Život!” 

   “Da, Gospode, ja verujem, to takodje.” 

   “Gdje ste ga metnuli?’ To je to. To je gotovo. Da, gospodine. 

Kraljica Juga je došla u Jerusalim u toj generaciji nevernika (to je 

tačno) i stala je tamo i verovala da je ono što je videla bilo do Boga. Biblija 

kaže, ona će ustati u poslednji dan sa generacijom Isusovog dana i osuditi 

to, zato što je ona došla iz najudaljenijih delova zemlje da čuje Solomon-

ovu mudrost. 

Mojsije je bio vernik. I ako je on pokušao na intelektualni način i 

pokušao je svaku šemu koju je mogao, to nije delovalo. On je pokušao da 

izvede Izrael napolje, znajući da je pozvan da to uradi. On je pokušao na 

matematički način; on je pokušao na svaki način, ali to nije delovalo. Ali  

onda je on uradio na Božij način. Šta se dogodilo? Tamo preko u grmu je 

bilo vatre, tamo gore koja nije prestajala da gori. Odatle mu je govorila  

Reč rekavši, “JA JESAM! “ne “Ja sam bio,” ili “JA ću biti” – “JA JESAM! 

“ i On je još uvek JA JESAM! On je ta Reč, Večna, Večita Reč. 

Mojsije nije sumnjao. On je imao teškoća, cela priroda je bila pro-

tiv njega, sve je bilo protiv njega; ali on je otišao sa krivim štapom u svojoj 

ruci otišao tamo i zauzeo celu naciju, progonitelji su se potopili u crvenom 

moru tamo napolju, i preveo Izrael u obećanu zemlju. Zašto? On je 

verovao Bogu. Tačno! On je bio jedan vernik. On je mogao ostati na tome, 
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ali sada ja sam mojih pola sata vremena proveo na vernicima. Dobio sam 

još dve klase. Mi ćemo požuriti kroz njih, zato što oni svakako nisu in-

teresantni. Ne. 

   Onda drugo, tamo sada dolaze, nevernici. Hajde da u sledećoj temi go-

vorimo o nevernicima. 

Šta nevernik radi? Mi vidimo vernika šta? – da prihvata Božiju 

reč: svaka rasa, svaka generacija, sledi celi put od Noja celim putem  gore. 

Mi bi smo mogli uzeti šest meseci probudjenja upravo na tome tamo, do-

noseći karaktere. Oni su verovali. Vernik nepostavla pitanje. Vernik sve 

veruje, bez obzira kako to zvuči, ili šta bi neko imao nešto da kaže o tome, 

kako to izgleda nemoguće. Vernik to veruje. Veruje šta? – Božiju Reč; ne 

jednu veroispovest, Božiju Reč; ne denominaciju, Božiju reč; ne  šta neko 

nešto kaže, šta kaže Božja Reč. Sada upamtite , to je vernik! Vernik ne-

postavlja pitanje. Vernik ne kaže, »Kako to može biti?« »Ako mi to može 

biti objašnjeno   « To je nevernik. Vidite? Jer za vernika, nije važno šta je 

to, nego ako je: Božija Reč, To je onda Reč. To je istina. To je vernik. 

Sada nevernik, mi ćemo uzeti nevernike. Mi nalazimo da su oni 

radili ispravno dokle god su bili tapašani po ramenima i bili nazivani 

učenicima. Dokle god je tako bilo, sve je išlo lepo, oni su bili u redu. Ali 

kada je ovaj Prorok za koga su verovali da je On jedan prorok, i znali su 

da je to bio, koji je mogao lečiti bolesne, i tako dalje – Šta je On uradio? 

Kada su prava istina i ukor došli, suprotno onome što su oni verovali, oni 

nisu mogli uzeti tu Reč. Oni su mogli da prihvate čudesa, i prikazati ih. 

Oni su izašli napolje i izgonili djavole, propovedali Božiju Reč, i bili su još 

- nevernici! U Luci 10: On ih je poslao napolje, dvoje po dvoje, sedamdeset 

njih, i oni su izgonili djavole, toliko da se Isus radovao i rekao, “Ja vidjeh 

sotonu gdje spade s neba kao munja.” Vidite? Oni su izgonili djavole, Juda 

pravo zajedno sa njima (ovde dolaze nevernici), ali čim je Isus počeo da 

govori da je On život, da je On Uskrsnuće, i On je bio Život, i “Šta bi ste vi 

rekli da ste videli Sina čovečijeg kako je podignut gore nazad odakle je 

došao?” 

   “Sada, ovaj čovek, je pokušavao da kaže kako je došao sa neba. To je za 

nas suviše! Mi to ne možemo verovati.” 

   On je rekao, “Šta je to? Telo o kojem vi govorite ne donosi ništa; Duh je 

taj koji oživljava.” 

Tu ste vi. Duh oživljava Božiju reč. To je Duh, ne jedna vero-

ispovest; Duh Božiji, Sveti Duh oživljava Božiju Reč vama i Ona postaje 

živa, i tu ste vi. Vi to vidite. Verom vi vidite to. Vi znate da je to tako, zato 

što Božija Reč kaže tako, i Duh vama oživljava Božiju Reč. Tu ste vi. 

Sada, vi kažete: “Šta je sa ...”I čim mi ovo uradimo, mi nalazimo 

nevernike; kada mi kažemo nešto sa čime se oni ne slažu, oni izlaze na-

polje. “Ja upravo neću o tome slušati!” O, tako postaje toliko često u svetu 
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polje. “Ja upravo neću o tome slušati!” O, tako postaje toliko često u svetu 



17 

 

danas mutno. Počnite, da samo nešto kažete; oni se okupljaju unutra. 

Ja posmatram skupove gde se oni okupljaju (velike mase ljudi), i  

vi ustanete, i počnete da govorite nešto. Oni će sesti tamo samo posmatra-

jući, samo čekajući, i čim vi kažete, “Sada, Isus Hristos je identifikovao 

sebe kao Mesiju, zato što je On bio Jedan Prorok, “ tada se čaša preliva i 

oni odlaze. Šta su oni? – nevernici! 

Sada vi kažete, “To je po vašem tumačenju.” Nije! Ja samo go-

vorim tačno ono što Biblija kaže ovde. Oni su bili nevernici, i oni su izašli 

napolje, i ako su bili učenici. To je bilo suprotno prema onome što su oni 

pretpostavili. Oni su rekli, “Ovo kazivanje! Ko bi nešto tako mogao pov-

erovati?’ 

Vidite? Oni su bili Fariseji i Saduceji koji su izašli napolje, udruživši se i 

išli sa Njim, zato što vidite, kada je prikazano nešto nadprirodno, po-

javljuju se tri različita tipa. To je uradilo takvu stvar dole u Misiru. To je 

proizvelo nevernika, vernika, i takozvanog vernika. To je učinilo to, sve tri 

klase. Ovde sam napisao. Mi bi smo upravo mogli ići dalje tokom noći ob-

jašnjavajući kako je to tako. Vi to svuda pronalazite, vi vidite te tri klase. 

To je uvek tako (vidite?); vi ih nalazite. 

Sada gledajte, tih sedamdeset, oni su izašli napolje zato što se to 

nije slagalo sa onim i zbog čega su oni verovali da je ispravno. Nama još 

ne dolazi ni jedna misao, to je ono što je On rekao. Vi poričete svoje vlasti-

to mišljenje. Vi upravo recite ono što On kaže. To je zaista jedno priznan-

je. Priznanje znači reći istu stvar. 

Ako ja priznam da će se dogoditi izvesna stvar, ja kažem istu 

stvar koja se dogodila. To je pravo priznanje - i On je Poglavar Sveštenički 

našeg priznanja (vidite?) – govoreći istu stvar koju je Bog rekao. Vidite, 

jer tu stvar pravi ispravnom, zato što vi samo ponavljate Božiju Reč.  

Sada pazite, sedamdesetorica su izašli napolje. Šta su oni uradili? 

Oni su izašli napolje upravo zbog njihovog nelsaganja. Njihova mudrost, 

njihovo crkveno članstvo, je bilo nešto suviše. Za njih je bilo suviše da 

pomisle da ovaj Čovek, koji stoji ovde, za koga su svi drugi ljudi verovali 

da je rodjen nelegitimno, nije imao prava da Sebe nazove Bogom, zato što 

je On bio samo jedan Čovek. 

Fariseji su rekli, “Mi te ne kamenujemo ni za jedno dobro delo 

koje si Ti učinio, već Tebe, kamenujemo zato što Ti, budući, Ti jedan 

Čovek, gradiš sebe Bogom. ”I Božija Reč je rekla da je On bio Bog! “Ime  

ćemu biti: Savetnik, Knez mira, Bog silni, Otac vječni.” Sama Biblija koju 

čitaju, sam dan kada su oni pevali Psalam (22 - gi Psalam) : “Moj Bože, 

moj Bože, zašto si Me ostavio? Mogao bih izbrojiti sve kosti svoje« »Ni 

jedna kost neće biti prelomljena.« Sam Psalam, koji su oni ponavljali u 

hramu! Tamo je visila Žrtva, vičući iste reči, koje je David rekao pre 

osamsto godina, i oni su takodje bili preslepi da to vide. 
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I danas, isti Bog, koji je govorio, o ovom dobu je na sceni, čineći  

tačno ono što je On rekao, da će učineti, i oni su suviše slepi da to vide! 

Oni su nevernici. Oni izlaze napolje i kažu, “o, ja ne mogu verovati nešto 

takvo! Nikada u svom životu nisam čuo za to!” Ni malo nije važno šta vi 

čujete. Biblija kaže da će tako biti ovde. To je Njegova Reč. 

Oni nikada nisu čuli za to, ali to je bilo tamo upravo na isti način. 

Vidite? To je tačno. Oni su bili nevernici, baš kao što je bila Jeva. Ona je 

bila veoma religiozna, naravno, ali nije verovala istinitu Reč, i ona je tre-

bala da sebi načini religiju, tako ona je napravila neke kecelje od 

smokvinog lišća. Vidite? Ali joj nije uspelo. Religija znači »pokrivanje«.  

Kain je uradio istu stvar. Kain nije mogao da veruje da je to bilo 

tačno. On je rekao, “Bog je svet; Bog je čist, i Bog je divan; tako ja ću uzeti 

nešto cveća, i ja ću pokazati moje poštovanje prema Njemu. Ja ću doći 

pred tim, i pokloniću se dole pred Njim i proslaviti tog Boga. Staviću cveće 

na oltar, zato što znate, moj otac i majka su jeli neke jabuke (neke plod-

ove) u Edenskom vrtu, i to je ono što me je izvelo napolje. I ja ću se vratiti 

nazad, zato što ću ja načiniti da tako izgleda lepo.“ „Bog upravo ne može 

srušiti moju veliku katedralu. Zašto, to će biti suviše velika katedrala. Ja 

ću je načiniti toliko lepom, da će ona privući Božiju pažnju.” Sotona je 

onaj koji stanuje u lepoti.  

 To je tačno ono što Biblija kaže. 

To je razlog što je lepa žena ponekad Sotonin mamac. Kada bi je 

on samo mogao zahvatiti, mogao bi sa njom da baci više ljudi u pakao ne-

go što bi to uradio sa svim barevima na zemlji. To je tačno. Vidite? Ili neki 

veliki naočit čovek koji ne bi ustao u ljudskoj istinitosti. Vidite? Ponovo, 

on može zanjihati ove žene do djavola, i polsati ih u pakao. Da, gospodine. 

Pazite, Sotona stanuje u lepoti. Šta je on pokušao da uradi u 

početku? - da napravi lepše Carstvo od onog koje je stvorio Mihael. On se 

preselio preko na sever, i uzeo jednu trećinu andjela sa sobom. Vidite,  čiji 

sin je bio taj koji je imao tu prirodu u sebi? Sotonin sin. Sigurno je to bio. 

Sada, on je sagradio oltar, i kleknuo dole i proslavlajo Boga. On je 

prošao kroz sve ono što je uradio Avelj. Ali Avelj je znao da to nije bilo  to. 

On je znao da je krv ta koja ih je izvela napolje. On je znao da je to bilo to; 

to je bila krv seksa. Tako on je uzeo malu životinju, i ponudio je na steni, i 

prerezao joj grlo.  

Pazite na Kaina! Bog mu je rekao, “Zašto ne proslavljaš kao tvoj 

brat? I činićeš onako kako je ispravno. Radićeš dobro, ako budeš tako ra-

dio.” Ali ne, on je znao suviše o tome. Vidite? On je odbio originalnu pot-

vrdjenu Božiju reč. Zar to ne čine njegova deca danas! Vidite? 

Sada pogledajte, o Avelju je Bog svedočio – Biblija kaže, Jevreji-

ma, 11 – ta glava – Bog svedočeći o Njegovom daru, da je on bio pravedan. 

Bog je potvrdio njegovu žrtvu; Bog je dokazao, da je to, ono što je On pri-
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hvatio; to je bila Njegova Reč, Njegov plan; i On je rekao Kainu, “Uradi 

istu stvar, i živi.” Ali, da li ti misliš, da bi on izgubio pravo na svoje 

mišljenje? Ne, gospodine. On je bio nevernik. On je izašao pravo napolje. 

To je tačno. Nimrod je uradio istu stvar. Oni su bili nevernici, nisu 

verovali. Nabukodonosor je uradio istu stvar. I ako je imao Daniela kao 

svog boga (nazivao ga je Baltazar, što je bilo ime njegovog boga), on je vid-

eo da Daniel čini velika dela Božija, i tako je znao Baltazara ili Daniela 

kao boga. Tako je on napravio njegov lik tom bogu i stavio ga tamo gore, i 

zapovedio da ga svi slave, i tako dalje. 

Vidite, Pagansko kraljevstvo je došlo unutra sa prisiljavanjem 

proslavljanja lika jednog svetog čoveka. Vidite? Isti način! I tamo je bio 

rukopis na zidu na nepoznatom jeziku koji se odnosio na pagansko 

kraljevstvo, koji niko drugi nije mogao pročitati osim Proroka, i danas 

postoji rukopis na Zidu (to je tačno) - »Ikabod« - da je slava Božija otišla 

od tih stvari. I rukopis je na zidu i može biti pročitan od strane duhovnog 

vernika koji veruje u duhovne stvari, koji je rodjen od Duha Božijeg. 

Kralj Baltazar odlazi i uzima te sudove Gospodnje da iz njih pije 

vino. Zašto? On je bio nevernik. On je mislio da je vernik. Ali on je bio 

nevernik. Vidite, to je to. On nije verovao Božiju Reč. 

Ahab, on je bio nevernik, i ako je delovao kao da to nije bio. Ne, 

ne; on je bio medju vernicima, ali on je bio nevernik. Šta je on uradio? On 

se oženio sa idolopoklonjkinjom, i uneo u Izraelu idolatriju. On je bio 

nevernik. Mi to znamo. 

Oni poriču da je cela Božija Reč istina. Nevernik, upamtite, on je 

jedan licemerac. I on deluje tako. On kaže da veruje, ali on se odriče. On 

kaže, “Dakle, mnogo je iz te Biblije ispravno,” ali ako za njega ona cela 

nije ispravna, onda ga to čini nevernikom. Vi treba da verujete svaki 

naslov i svaku jotu, i sve što je u njoj rečeno. To mora da bude istina. Ako 

nije istina, ako vi kažete, “Sada, ja to ne verujem,” dakle onda, vi ste 

nevernik. 

Jedan čovek, jednom mi je rekao, propovednik, “ja ne marim, 

Gosp. Branhame, za koliko ljudi ti kažeš da su isceljeni, ja opet to ne 

verujem.” 

Rekao sam, “Sigurno ne; ti to nemožeš verovati. Ti si nevernik;  to 

nije za tebe. To je samo za vernike.” Vi morate da verujete. Vidite? I oni 

ne veruju. Tako kada vi vidite osobu u toj kalsi, dobro je za njih rekao 

Pavle, govoreći da su oni samoživi, srebroljubci, hvališe, ponositi, koji više 

mare za slasti, nego za Boga, koji imaju obličje pobožnosti, a  sile su se 

njezine odrekli, Božije reči. “I ovijeh se kloni.” 

Pazite, oni poriču da je cela Božija Reč istina, ali oni su u svakom 

obliku religiozni. Oni su nevernici, Božije Reči, i ako je ona potvrdjena. 

Svuda kroz sva doba Bog je uvek potvrdjivao Božiju Reč, o ovim ljudima, o 
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Svuda kroz sva doba Bog je uvek potvrdjivao Božiju Reč, o ovim ljudima, o 



20  

 

kojima sam govorio (Noju, i dalje dole kroz Mojsija, i kroz sve proroke, i 

tako dalje). Bog je govorio nadprirodno, i potvrdio Reč, i ipak nevernici su 

hodali pravo i udaljavali se. 

I ovde su ti učenici, stojeći tamo (sedamdeset njih) gledajući  kako 

Isus čini iste stvari, koje je činio i kako poznaje Sveto Pismo, On im je go-

vorio da je ovo doba, kada to treba da se dogodi. I onda kada je On rekao 

nešto (Sin čovečiji) – Šta bi ste vi rekli kada je On počeo da im govori o 

lomljenju hleba, i tako dalje, i otišao je napred govoreći im o velikim 

nadprirodnim  stvarima? 

   Ali oni su rekli, “O, ovo je tvrda beseda.” 

On je rekao,” Šta bi ste onda rekli, kada bi ste videli Sina čoveči-

jeg kako je uzdignut na Nebu, odkle je došao? Je li to telo, koje oživljava 

ili je to Duh?” Vidite? I onda su se oni udaljili. 

“Ah, ja to ne mogu verovati. “,Vidite? Oni su napustili Reč. Oni  

nisu čak ni ostali da vide šta se jednom dešava. To je nevernik. Onda šta 

su oni uradili? 

Mi nalazimo da su ti ljudi, ti, tako nazvani vernici verovali u 

njihovu Form Religije, ali nisu uspeli da vide identfikovanu istinu Božiju 

Reč, zato što je Ona bila na suprot prema tome šta su oni verovali. Vidite, 

nema nikakve veze šta vi verujete, koliko ste lojalni, ili koliko ste religi-

ozni; to nema nikakve veze sa time. Iskrenost - zato što nema nikakve 

veze sa time. Video sam ljude koji su toliko iskreni. Video sam pagane 

kako spaljuju svoju decu, daju ih kao hranu krokodilima (majke to čine sa 

svojim bebama). To je više nego što bi jedan Hrišćanin mogao da uradi. 

Vidite? Oni iskreno veruju, iskreno, ali oni su iskreni u pogrešnoj stvari. 

  Ljudi kažu, “Dakle, ova crkva je opstala –“ 

  Vi ste iskreni na pogrešan način, ako je to suprotno, Božijoj Reči.   

“Dakle, sada pogledajte, ja ne verujem u takve stvari –“ 

  Dakle, Biblija kaže, da je to ipak bilo tako.Vidite? 

“Ja ne verujem da mi moramo da uradimo ovo.” 

Ja ne marim šta vi mislite, da ne treba da uradite; Bog je rekao da 

to mora biti uradjeno. “Ovi znaci će ih slediti.”Koliko daleko? - po celom 

svetu. Kome? – svakom stvorenju. Vidite? I ne samo, da treba tako da 

budne, nego će tako biti. I mi se radujemo Poruke ovog časa, Pri-

sustva Božjeg, u polsednje dane, u Večernje vreme, gde svetlo 

svetli, i gde su stvari otkrivene. Kada je Božija Reč potvrdjena i 

dokazana kao Istina, kao što je prorokovano i što se ostavrilo, i 

naučno je dokazano, i sve da je On Isus Hristos, isti juče, danas, i 

zauvek. I kada se jedan čovek od toga udalji? On je onda jedan 

nevernik. On je van nade. On je onda žigosan Sotoninom silom, 

tako za njega nema nade. On se nalazi bez ikakve nade. 

Sada, to je šta? Vernik; sada nevernik. Sada treća klasa o kojoj mi 
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govorimo je takozvani vernik. To je taj momak! – takozvani vernik. 

Sada upamtite, tamo unutra su stajali sva trojica. 

Sada, mi nalazimo da oni rade tačno, kao što rade njihovi očevi. 

Šta je uradio njihov otac Juda. Tamo je bio Petar i ostali od apostola – 

vernici. Tamo su bili njih sedamdesetorica – nevernici. I tamo je bio Juda 

upravo učestvovao; on je bio takozvani vernik. Šta oni rade? 

Ovo je vrsta koja se drži dok oni ne mogu pronaći nešto - grešku u 

tome. Oni svo vreme gledaju da pronadju izgovor, da vide kako je to 

uradjeno, da vide da li je to trik, ako li je to smicalica. Oni čekaju da mogu 

da izdaju. Oni čekaju za to. Nevernik - on čak ne čeka okolo. On je to osu-

dio i izašao je napolje. Vernik, nije važno šta se dogadja, on to veruje u 

svakom slučaju, jer je to Božija Reč! Tu su vaše tri klase. Stari nevernik 

će hodati napolju na prvoj stvari za koju je rečeno da on to ne voli. Brate, 

on će pokazati svoje boje baš tada; on je nevernik. 

Jovan je rekao, “Od nas iziđoše, ali ne biše od nas, od početka. Oni 

su počeli sa nama.” “Oh, vi ste dobro napredovali, šta vas je omelo?’ Vidite 

to? Oni su izašli napolje zato što nisu bili od nas. Kada su oni videli kako 

se Božija Reč savršeno pokreće napred, zašto, poželeli su da dobiju neku 

vrstu trika sa kojim su mogli raditi. Vidite? Ali pravi vernici ne postavlja-

ju pitanje oko bilo čega. To je zapisano u Reči, oni To veruju, i samo idu 

dalje. To je to. Uvek je usmereno u Pismu. Ako to nije usmereno, u Pismu, 

vi samo ostanite dalje od toga, nije važno šta se dogadja. Mora da budne 

napisano. Vidite? I oni vide tu napisanu Reč i oni veruju. I oni vide Boga 

kako se pokreće u Svojoj reči, vide čas, Poruku, vreme, i hodaju sa time 

kao što sam ovoga jutra rekao.  

Kako je stari Pilat morao hodati po spratu tokom noći sa svojom  

zabrinutom savešću, pokušavajući da se pročisti. Nema sumnje da je on  

pozivao kroz noć, govoreći, “Prao sam ruke celu noć, i još ne mogu 

razumeti. “Vidite? “ One nisu čiste. Ja ne mogu nikada otići da se sretnem 

sa Njime; Ja imam krv, na svojim rukama.”O moj! Vidite? Nikada nemo-

jte biti krivi za to. Vidite? To je na vašim rukama; postoji samo jedan 

način na koji se toga možete osloboditi, to je da to prihvatite. To je tačno. 

Postanete deo toga. Zbog toga je Ta krv prolivena. 

Sada, takozvani vernik visi okolo i deluje baš kao otrov, koliko to 

može, ali duboko u svom srcu on pokušava da pronadje, kako vi to radite. 

O, ako zemlja nije puna te klase hipokrita!  To su Jude. To je tačno. On 

ostaje u blizini, postaje deo te grupe. On je bio blagajnik. Vidite? On stoji 

okolo; on uvek drži svoju ruku ispruženu napolje radi novca. Vi možete 

reći tu jednu stvar; on uvek lovi novac, i ima ispruženu ruku napolju radi 

toga, i on je takozvani vernik. On deluje u stvari kao jedan vernik, ali 

duboko u svom srcu on to nije. Upamtite, on nije Isusa zaludjivao. Pošto 

su njih sedamdesetorica otišli, i vernici su formirali svoj stav, On se 
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okrenuo okolo ka vernicima i rekao, “Još uvek ima nečega u vama, “jer On 

je rekao, “Izabrao sam vas dvanaest, i jedan od vas je djavo.” Isus je znao 

od početka. Zašto? Jer On je bio ta Reč. On je poznavao tajne srca - Kako 

je to bilo teško! Stanite minut, razmislite duboko, dugo, pravo. 

Kako to mora da je njemu bilo teško, hodajući pravo tamo, stim 

čovekom koji ga je pozivao, “Brate,” ipak svo vreme znajući da je 

on bio varalica koji će pokušati da ga se otarasi, i da ga proda za 

trideset srebrenika. Kako je to bilo teško prikriveno držati u Nje-

govim grudima, i Njegov prijatelj  koji je hodao sa Njim, tamo 

skupa. On je čak rekao, “Prijatelju (On je Judu nazivao Svojim 

prijateljem), zar nisam bio sa tobom svo vreme?” Znajući Njegovo 

srce, i nije to mogao reći. On je od početka znao ko je bio taj koji 

će ga izdati. 

Tamo je taj takozvani vernik koji upravo čeka. On će tamo pevati, 

“O, ja ovo verujem, i ja verujem ovo, i ja verujem ovo, ali o, znate, čuo sam 

kako neko kaže to – i – to.” Pokušavajući da prisluškuju, upravo sa dugim 

ušima. Pravi vernik ne čuje ništa osim Božije Reči. To je sve. On 

obraća pažnju na Reč. On ne traži neke izgovore; on ne traži neke 

trikove. On veruje Bogu, i to postavlja tu stvar, i on samo nastavlja da 

napreduje. Vidite? Tamo je vernik. 

Nevernik se napuni za minut, i on ne može ostati deset minuta da 

sluša Poruku; on mora da ustane i da izadje napolje. To je protiv njegove 

veroispovesti, i on upravo neće više da ima bilo šta sa time; tako on izlazi 

napolje. Onda takozvani vernik upravo se drži – to su Jude, vidite? To je 

varalica. To je lopov (ako treba da kažem takvu reč). Juda, on ostaje nešto 

duže. 

Ovo je vreme kada treba biti oprezan. Ponekad su ti takozvani 

vernici popularni kod ljudi (to je tačno). Vidite? Neki od njih su moćni lju-

di, obrazovani sa doktorskom titulom, velikom platom, i svim ostalim; 

neki od njih su veliki ljudi, pronicljivi, baš kao što su to Sotonini sinovi. 

Pogledajte kako je Sotona došao pravo gore tamo i raspravlajo se sa 

svakom malenkosti Božije Reči. On je upravo čekao da pronadje tu slabu 

tačku u Jevi gde je mogao pokazati svoju moć da bi je prevario, da bi je 

zaveo! To je bio Sotona u prvom dobu. Šta je on bio? – raspravlajući se sa 

Božijom Rečju gore, do samo jedne male stvari. On je upravo pokušavao 

da pronadje mesto gde bi otkrio slabost, i to je tačno ono što Juda radi baš 

sada. On će doći upravo sa skupom, i gledati dok ne pronadje malo mesto. 

“O, tamo je to, to je to!” Vidite? O, tako je to uradjeno!” Vidite? To je upra-

vo tačno tako! 

Mnogi od vas se sećate tamo gore te večeri, kada je taj čovek došao 

na podijum. On je mislio da se u čitanju molitvenih karata radi o mental-

noj telepatiji. I kako je on mislio da je to baš tada pronašao, Brate, on je 
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bio siguran da je to imao! On je došao tu, pripadao je crkvi koja ne veruje 

u Evandjelje, Puno Evandjelje. I on je došao gore na podijum. Ja sam bio 

umoran, i oni su se pripremali da me odvedu. To je bio Vindzor, Ontario. 

Kanada. I ja sam tamo došao upravo preko Sjedinjenih Država tamo, pra-

vo preko Detorita do Vindzora, i veliki auditorijum. I ovaj čovek je došao 

tamo gore sa sivim odelom na sebi, i crvenom kravatom, čovek inteligent-

nog izgleda, pametan kao klin. On je došao na podijum, i popeo se gore. I 

ja sam rekao, “Dakle, dozvoli mi samo da uhvatim tvoju ruku.” Rekao 

sam, “umoran sam. Video sam toliko mnogo vizija. Dopusti mi da uhvatim 

tvoju ruku.” I uopšte nisam primetio čoveka, da je stavio svoju ruku preko 

moje. I ja sam rekao, “Gospodine, nema ničega lošeg kod tebe. Idi svojim 

putem.” 

On je rekao, “O, tamo je takodje nešto. 

Rekao sam, “Dopusti mi onda da vidim.” Rekao sam mu, “Ne, gospodine, 

nema ni jednog znaka. Ne, Gospodine, ti si zdrav čovek.” 

On je rekao, “Pogledajte u moju molitvenu kartu.” 

   Rekao sam, “Ja ne marim šta si ti napisao na tvojoj molitvenoj karti.” 

rekao sam, “ja nema ništa sa molitvenom kartom” (ne razmišljajući, vid-

ite: bio sam umoran i iznuren). Ali Božija milost, vidite, je još uvek bila 

tamo, sećate se. Ako vas On šalje, Njegova je obaveza da se brine o vama. 

To nije moja obaveza. On je to; On me je poslao. Ja samo treba da stojim 

na onome što je Istina. 

Kada je Mojsije bacio dole svoj štap, i on se pretvorio u zmiju, i 

vračevi su uradili istu stvar, šta je Mojsije mogao da uradi, već da ostane 

tamo i da čeka na Božiju milost? To je sve. Ista stvar. On je sledio  zapo-

vesti, i znate šta se dogodilo, zar ne? 

Ovaj čovek je rekao, “Dakle, rekao je, “tamo je on; pogledajte u 

moju molitvenu kartu.” Rekao sam, “Dobro, ti bi mogao imati mnogo vere, 

i mogao bi uraditi to.” Ne razmišljajući, vidite, čak ne obraćajući pažnju. 

Onda on je otkopčavao svoj kaput, i izbacio je napolje svoje grudi. 

             Rekao je, “Tamo ste vi!” publici. 

I ja sam pomislio, “Šta se ovde uopšte dogadja?” 

             Pogledao je okolo, rekao je, “Tu ste vi! Vidite trik?” (To je vaš Ju-

da! Religiozni čovek, propovednik iz velike denominacije!) rekao je, “Tu 

ste vi. Sada sam imao toliko mnogo vere. On je postao toliko slab da  ne 

može više čitati telepatiju. (Vidite?) Jer njemu više ne dolazi.” I tamo, on 

je kazao, “To nije, da je moja vera bila toliko velika. Ja to stavljam na mo-

ju molitvenu kartu, i sada, on ne može, da to uhvati, vidite. To je trik!” 

Pomislio sam, “Šta se dogadja?” Onda je dole došla Božija milost. Rekao 

sam, “Gospodine, zašto je djavo to stvaio u tvoje srce, da  prevariš Bo-

ga?” (Moderni Juda!) Rekao sam, “Ti si propovednik Hristove crkve. Ti 

pripadaš Hristovoj Crkvi preko u Sjedinjenim Državama. I taj čovek 
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sedeći tamo gore sa plavim kaputom na sebi, tvoja žena, i njegova žena je 

sedela tamo, ti si sedeo prošle večeri za stolom koji je imao zeleni stolnjak, 

raširen ovako; i ti si se složio da je to bila telepatija, i dolazio si 

večeras ...” 

   Taj čovek je tamo ustao. rekao je, “To je istina. Bože imaj milosti prema 

meni.” 

   Rekao sam, “Gospodine, ti si na tu kartu napisao T.B. i rak, i sada  imaš 

te bolesti. Sada su one tvoje.” 

   I on me je zgrabio za nogavicu; rekao je, “Ja nisam želeo...” 

Rekao sam, “Ja ti sada ne mogu pomoći. Idi dalje. To je izmedju 

tebe i Boga. Ti si napisao tvoju sudbinu na tvoju kartu.”I to ga je zadesilo. 

To je bilo sve u vezi toga. 

   Vidite, takozvani vernici, varalice, pokušavajući da pronadju 

grešku kod Boga i Njegovoj Reči!  Oni su Jude. Oni su ti. Vidite kako 

je Juda izašao napolje? Vidite kako je se taj momak pokazao? Na taj način 

se pojavljuju takozvani vernici. Vidite? Takozvani vernici! O, visoko školo-

vani! Ponekada dolazi do velikog ogledanja Božije reči i veroispovesti; ka-

da oni urade tu stvar, oni se prodaju svojim denominacijama, baš tačno 

tako kao što je to uradio njihov predhodnik Juda. Juda prodan svojoj de-

nominaciji, on je prodao Isusa, tu Reč njegovoj denominaciji i  izdao Isusa 

Hrista pošto je tvrdio da je deo Njega.  

Propovednici poneka tvrde da su sluge Hristove, i kada je Božija 

reč u potpunosti identifikovana i potvrdjena za taj dan, da je to Poruka 

časa, oni će prodati svoju popularnost svojoj denominaciji, baš tačno ona-

ko kako je to uradio Juda – izdao je Isusa Farisejima i Saducejcima. Taj 

duh ne umire. Vidite tamo! To je medju vernicima, takozvanim vernicima 

i nevernicima. Vidite? To je upravo tačno tako. Juda je došao pravo dole i 

prodao Isusa za trideset srebrenika, i mnogi ljudi danas će uraditi to zbog 

bona za ručak ili zbog plate, od ekstra sto dolara nedeljno. Tačno! On će 

se odreći Boga, koji stoji medju njima, i koji je doveo njihove živote u sa-

glasnost sa punom Božijom rečju. 

I oni će reći, “O, ti dani čudesa su prošlost!” ili “Bogu takve stvari 

danas nisu potrebne.”Vidite?” O, Ja verujem da je Isus Hristos, Sin Boži-

ji”; “Zdravo Marija, majko Božija, blagoslovljena si medju ženama.”Sve te 

druge stvari oni će reći i više. 

 Neki od njih kažu, “Ja verujem u Apostolsku Veroispovest. Ja verujem 

Boga Oca, Svemogućeg Boga, Tvorca neba i zemlje. Ja verujem svetu 

Rimo Katoličku Crkvu,” i sve te stvari. Recite mi kada je bilo koji Apostol 

imao takvu veroispovest. Da su apostoli imali jednu veroispovest, to je 

zapisano u Ap. Delima. 2 : 38! “ Pokajte se, i da se krstite svaki od vas u 

Ime Isusa Hrista za oproštenje greha, i primićete dar Duha svetoga!” 

Ako u tome za njih postoji bilo kakva veroispovest, onda je ona 
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bila to. Oni nisu imali veroispovesti. To je bila Božija Reč. To je istina. 

Ona još uvek ostaje ista. 

To je recept za lečenje od bolesti koja se zove greh. “I vi ćete primi-

ti dar Svetoga Duha. Pokajte se i da se krstite svaki od vas u ime Isusa 

Hrista za oproštenje greha” (vidite?) “i primićete dar Svetoga Duha.” 

Ali oni su to prodali kao Juda. To je takozvani vernik. Neki od 

njih su visoko talentovani ljudi, takozvani vernici). Pogledajte tog momka. 

To je pronicljiv momak. 

Taj pojedinac, gde je dovoljno primio i skače gore i beži napolje iz 

crkve na svaku malu frazu koja mu se ne svidja, obratite pažnju na njega. 

On je upravo nevernik od samog početka. Ali kada vidite tog čoveka 

(takozvanog vernika) kako jedno dugo vreme ostaje (vidite?), to je Juda. 

To je on. 

Kao veliki talenti – Ja ću ovde navesti imena (koja ja zaista ne bih 

trebao da navedem), ali ja ću ih ipak navesti, tako da vi znate – kao Elvis 

Prisli, Red Foli, Enri Ford, Pet Bun. Elvis Prisli, jedan Pentakostalac; Pet 

Bun, Hristova Crkva; Red Foli, djakon Hristove Crkve. Sada ja mislim da 

je Ernst Ford jedan Metodista. I svi ti ljudi sa tim talentima! Prevaravaju 

svet! Šta oni dobijaju iz toga? Juda je dobio trideset srebrenika; Elvis – 

brze kadilake, i 150 miliona dolara, ili milion dolara od ploča i takvih 

stvari; Pet Bun i ostali. Ja ne marim kojoj crkvi oni pripadaju i sve ostalo, 

to je hipokrizija. To je takozvana vera. To je čelo, i njihovi životi dokazuju 

da to nije u redu. Sigurno. 

Onda ima onih sa talentima, koji su veliki organizatori, imajući 

svetsku mudrost. Oni propovedaju Evandjelje – tvrde da to rade. Oni su 

pametni ljudi, intelektualci. Slušajte. Čovek koji je obučen u tom polju 

nije propovednik; on je predavač. To je nevolja danas. Mi imamo preda-

vače. 

Isus nikada nije rekao, “Idite, i obučavjate se da ovo uradite. On je 

rekao, “Idite i propovedajte Evandjelje, i ovi znaci će pratiti vaše prop-

ovedanje.” Vidite, vidite? Nemojmo učiti, da stvaramo predavača, koji 

može stati i samo (moj!) postaviti unutra sve te ukrašene stvari, koje vas 

čine da se osećate kao da upravo sedite u prisustvu arhandjela. To nije to. 

“Imajući obličje pobožnosti, vidite? To je predavač, a ne akcija Svetoga 

Duha. Neki mali prijatelj koji ne zna A - B - C bi mogao doći dole sa silom 

vere, u Reči i proizvesti da Sveti duh uradi stvari, o kojima ljudi ništa ne 

znaju i čak se od toga odreknuti. Vidite? Tamo ste vi. veliki ljudi. Da, gos-

podine! 

Onda oni su organizatori. Oni su napredni, uspešni, pametni u 

svetskoj mudrosti, upravo tačno kao što je Sotona bio Jevi, toj maloj be-

spomoćnoj ženi. On je knjoj upravo prišao i pokušao da joj proda ideju da 

će biti pametnija nego što je bila. I to je ono što je ona tražila. Umesto da 
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ostane upravo sa onim što kaže Božija Reč, on je poželeo da joj proda ideju 

da će ona biti pametnija, i ona je kupila svoj produkt. I oni još uvek čine 

istu stvar danas! Mudrost ovoga sveta je u Božijom očima ludost. Da, gos-

podine! 

O, moj! To je upravo ista stvar koju su fariseji prodali i uradili. 

Vidite? Uprkos mudrosti koju su oni znali, oni su porekli celu Božiju Reč, 

kada im je Ona na ispravan način dokazana i potvrdjena. Oni su još uvek 

pokušali da pronadju nešto i pomislili su da je to trik. Oni nisu u svom 

umu bili sredjeni. Oni to nisu mogli verovati. Vi ste im mogli reći nešto i 

oni su ponovo bili nazad. I danas vi ne možete proizvesti da to bude upi-

jeno unutra, vidite? I gledajte ih; oni gledaju samo da pronadju izgovor, to 

je sve što oni žele. To je to! Ako to nije bilo za milost Božiju, svi moji izgo-

vori bi bili izloženi, da sam imao jedan. Vidite? To je milost Božija, zato 

što u Božijoj reči nema izgovora. To je pravo Evandjelje. 

Ja sam uvek svakome govorio, ako vidite da poučavam ili činim   

nešto što nije tačno u skladu sa Božije Reči, dodjite i recite mi to. Ovde je 

stvar koja pokriva izgovore koje vi pokušavate da pronadjete. Samo up-

ravite svoje oči na to, i nećete videti nikakve izgovore, zato što tu nema 

izgovora. 

Sada sećate se, Juda je mislio da je pronašao neki izgovor. Taj pri-

jatelj je mislio da je pronašao izgovor. Mnogo puta oni misle da su to 

pronašli, ali to dokazuje da nije to. Oni su takozvani vernici, hipokriti.  

Oni su devedeset i pet procenata u skaldu u Reči - isto je bila i 

Jeva. Čak devedeset i devet i devet desetina, ali ta jedna desetina 

je bila ta, koja je prouzrokovala svu smrt i žalost. To je ta jedna 

stvar koja osudjuje organizacije i ostale stvari, zato što oni ne uzimaju 

čitavu Božiju Reč. Oni su takozvani vernici. Mi nalazimo da je uvek bilo 

tako. Oni poriču istinski potvrdjenu Božiju Reč. Takvi ljudi se uvek 

nalaze u svakoj generaciji. Mi ih nalazimo upravo dok idemo napred, i oni 

su takodje veoma religiozni. Sada, upravo nameravam da završim, zato 

što sam uzeo drugih pola sata. 

Isus, mi nalazimo da nas je On upozorio protiv tih poslednjih da-

na i ove vrste ljudi, da će oni toliko biti slični pravoj stvari da bi, apsolut-

no, ukoliko je moguće prevarili same izabrane. Ko su oni? Oni su Judasi, 

ljudi koji idu toliko daleko. Pogledajte, oni čak plaču, viču, tvrde da izgone 

djavole, sve; i onda se okreću nazad okolo i poriču Božiju reč! Tačno. Oni 

imaju obličje pobožnosti. Pogledajte odkle je došao Juda! Duh Jude se 

popeo u Evandjelje gore do mesta Pentakosta. Ali kada je došlo do 

vremena njegovog krštenja u Ime Isusa Hrista, i tih ostalih stvari koje ide 

sa krštenjem u Svetome Duhu. on je izašao napolje. On je prikazao svoje 

boje. I taj duh može živeti u tim denominacijama, dok to ne dodje pravo do 

te Istine, onda to pada pravo nazad, kao duh koji je na njima koji 
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predhode njegovom dolasku, baš kao što je Jovan bio predhodnica 

Isusovom dolasku. Sada vi kažete, “Isus je rekao da će oni biti toliko 

bliski.” 

Sada Izabrani, to je vrsta ljudi koji su imali svoja imena u Knjizi 

od pre postanka sveta i veruju celu Božiju reč života. To je grupa Iza-

branih. 

Sada, posmatrajte ove ljude. Sada, ja kažem ovo sa poštovanjem i 

respektom sa božanskom ljubavlju (ako nije tako, meni samom je po-

treban oltarski poziv). Pazite, Isus je rekao da će oni prevariti same Iza-

brane ako je moguće. Sada, oni neće biti Metodisti; oni neće biti Baptisti. 

Mi znamo da su oni nevernici od samog početka, ali Pentakostalne organi-

zacije koje su se formirale u tim denominacijama, koje su povukle liniju 

bez Božije Reči, i povukle su liniju i postvile svoju vlastitu organizaciju, i 

zagradili prodor Božijoj Reči. Oni bi ako je moguće prevarili same Iza-

brane, oni su toliko perfektno slični! Kažu, oni plaču, oni viču, oni skaču 

gore dole, oni traže isceljujuće službe! Tako je činio Juda, i tako su radili 

svi ostali od njih. Kada su izašli napolje, oni bi se vratili nazad radujući se 

i sve ostalo, i čak su imali svoja imena zapisana u Jagnjetovoj Knizi Živo-

ta. Ali upamtite, Nevesta ne dolazi gore u toj grupi. Ona ide u Uznesenje. 

Na Sudu, Sud je bio postavljen, i knjige su bile otvorene – grešni – 

i druga knjiga, koja je Knjiga Života, je takodje bila otvorena. I tamo je 

bila Nevesta da sudi. Vidite? Druga knjiga je bila otvorena i ona je bila 

Knjiga Života. To su ovce na jednoj i jarci na drugoj. Vidite, ljudi koji su 

umrli tamo nazad nikada nisu imali priliku. Biće onih koji će biti odvo-

jeni. 

Ali sada pazite – “Prevarili, ako bude moguće i Izabrane.” 

Gledajte tu grupu! To je grupa koja sledi - “Da, Brate. Haleluja! Da! Slava 

Bogu! “ I pravo duboko u tvom srcu vi vidite da oni rade na vama 

za – da vas imaju u crkvi. Zašto? Da uvuku masu ljudi da iz njih 

iscedi i poslednji novčić koji mogu iscediti. Da li mislite da ja ne 

znam to? Oni možda ne misle da znam, ali ja to znam. Isus je od 

početka znao ko je varalica! Vidite, vidite?  Ali šta je On uradio? – 

On je čekao do određenog vremena. To je ono što mi uvek moramo da 

uradimo. Čekati do određenog vremena. Nemojte se u sebi pomerati, 

čekajte do tog minuta.  

“Imajući oblika” – i ići će pravo zajedno; to je ta prevarljiva grupa. 

Gledajte varalicu; tu grupu tamo – ne vernika, ne nevernika, već  

takozvanog vernika. O moj! Šta oni rade? Upravo pleve dok ne pomisle da 

mogu naći nešto; izvlačeći iz ljudi svaki peni koji mogu (vidite?), onda pov-

lačeći sve gore u te velike organizacije (čemu se vi apsolutno protivite, i 

oni to znaju). Vidite, oni to znaju. Ni malo nije važno šta vi kažete. Oni su 

uvek upozoravali svoje ljude pre nego što vi dodjete. “Nemojte to slušati.” 
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Jedan čovek je imao hrabrosti da stane tamo u Ohaju (upravo  

kada je brat Kid bio izlečen), i da dodje ovde na podijumu da kaže, “Sada 

Brat Branham je prorok, apsolutno nema sumnje da je on to kada se nala-

zi pod pomazanjem; ali sada, kada ga pomazanje napušta, nemojte 

verovati u njegovo učenje, zato što je to pogrešno.” 

I on nije znao da mi je Gospod to otkrio dok sam sedeo u svojoj 

sobi; i ja sam otišao pravo tamo dole (i mnogi od vas ste bili tamo), i ja 

sam rekao, “Zašto bi čovek rekao takvu stvar kada Božija reč svedoči - 

“Sada vidte, ja nikada nisam rekao da sam prorok, on je to rekao! I reč 
Prorok je »Vidioc« iz Starog zaveta. Sada u Engleskom verzija Prorok  

znači Propovednik. Ali Staro zavetni Vidioc je bio jedan čovek koji je imao 

božansko tumačenje Božije Reči, i koji je kroza to bio potvrđen, da Božija 

reč koja mu je dolazila i na osnovu njegovog predvidjanja odredjenih 

stvari. To je ono što je to značilo. I Čovek koji govori da je čovek Prorok i 

onda govori da je učenje tog proroka pogrešno! Ako to nije šema za prav-

ljenje novca, šta onda jeste? Čas je na dohvatu ruke, kada će ta stvar biti 

izložena ispred njih, ali to je vrsta – takozvanog vernika – koji vas tapše 

po ramenu i naziva vas “brate,” baš kao Juda. Ali upamtite, On je znao od 

početka; i On još uvek zna. 

   Upamtite, svi oni koji slušaju ovu traku, takodje. To je tačno. Vi ste u 

jednoj od tih grupa. To je sasvim tačno. Sada ćemo mi završiti. 

To je sitina za svaku osobu, koja je ovde prisutna, za svaku 

osobu koja sluša ovu traku - i čak i ako jednoga dana ja budem 

morao da napustim ovaj svet, ove trake će još živeti.  To je tačno. 

Vidite? I vi ste u jednoj od ovih grupa. Vi treba da budete u jednoj od njih! 

To je tačno tako. Vi to ne možete izbeći; vi ste u jednoj od tih klasa.  

Izadjite napolje! Identifikujte se sa jednim biblijskim karakterom 

koji je verovao, gde bi ste vi verovali Božiju reč, kada je Ona bila pot-

vrdjena, kao što sam to večeras dokazao, da je to bila potvrdjena Božija 

Reč. Uvek je ona potvrdjena, uvek, uopšte viđeno prema popularnoj veri. 

Da ste živeli u danima Noja (sada dopustite mi da kažem), na kojoj bi ste 

strani bili? – strani crkve ili na strani Noja, Prroka? Vidite? Da ste živeli 

u danima Mojsija, da li bi ste verovali Mojsijevu poruku pošto je ona bila 

dokazana i potvrdjena od Boga? Ili da li bi ste otišli sa Korahom i 

Datanom i njihovom grupom i rekli, "Ti nisi sveti čovek;  drugi ljudi mogu 

takodje uraditi iste stvari koje ti radiš“? Vidite? Vi bi ste trebali da budete 

jedan, i vi to jeste večeras. 

Ili, da li bi ste se vi držali sa Danielom ili sa crkvom koja je bila 

tamo dole na Nabukodnosorovu partiju koji su oni imali? Vidite? Da li bi 

ste vi bili napolju, ili bi ste bili dole na bučnoj ceremoniji, velikoj stvari 

koju su oni imali? 

Da li bi ste bili sa Ilijom, tim čovekom koji stoji sam - nazvanim 

starim čudakom, čovekom koji je van svoje pameti – koji stoji gore na 
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vrhu brda, sa galvom koja blista gore na suncu, sa krivim štapom u nje-

govoj ruci, sa pticama koje ga hrane? Neki osobnjak! Ili da li bi ste bili sa 

sveštenikom i sa svima njima tamo dole sa Jezebelom, i sa ostalim od tih 

moderno obučenih žena? – I Ilija stojeći tamo gore i ukoravajući ih koliko 

god je mogao žestoko. Kome delu bi ste vi poveli svoju ženu? Samo 

razmislite; samo postavite sebe večeras u takvu situaciju! 

U danima Isusa, da li bi ste vi stali sa Njim, koji nije imao akredi-

tive? On nije imao pripadnost članstvu. Oni su rekli, “Iz koje škole si ti 

došao?  Mi te nemamo ovde u našim spiskovima. Kako si dobio ovu 

mudrost? Kako si uopšte učio ako te mi nisomo naučili tim stvarima? 

Kroz koju školu si ti prošao? Jesi li ti metodista, Prezbiterijanac, ili Bapa-

tista?” On nije bio ništa od toga. To je tačno. On je bio Božija Reč. To je 

tačno tako, brate. Ili da li bi ti zauzeo stranu Fariseja ili modernih vero-

vanja, sa poniznim starim sveštenikom koji izgleda da je blag i lep, i sa 

organizacijom koja je stajala do Nikejskog Koncila, ili od kako je Luter to 

organizovao? U kojoj bi ti grupi bio? Sa kojom bi ti grupom stajao?  

Da li bi ti stajao u Božjoj Reči, kada si je video potvrdjenu i doka-

zanu tebi, da je to Poruka dana, ili, da li bi ti zauzeo crkveni stav? Sada, 

samo preispitaj sebe večeras! 

Da li bi ti stajao sa apostolima, kada su oni videli Isusa i sve te 

misteriozne stvari, kada je On oštro kritikovao te propovednike? On im je 

rekao, “Vi ste zmijsko gnezdo” – ti pošteni stari propovednici koji su stu-

dirali tu Božiju reč? On je rekao, “Vi niste ništa drugo nego lopovska 

jazbina, i puni ste mrtvačkih kostiju! Vi niste ništa drugo nego okrečeni  

zidovi.”Vidite? “Vi zmijska generacijo.” Da li bi ste stali sa čovekom tako  

usijane glave, koji je stao tamo i ukorio, i raskidao, i rekao, “Koji od vas 

me može optužiti za greh? Ako ne činim ono što Otac kaže - ?” 

Oni su rekli, “Nemojte slušati; taj čovek ima zlog duha u sebi.  On 

je ćaknut; on je lud. On u sebi ima djavolskog duha.”Vidite? “Sada,  kako 

On to čini? To je duh pogadjanja. Šta je On? Njegova majka ga je imala 

pre nego što su ona i njen muž bili venčani.” Vidite, vidite? Kroz  koju ško-

lu je on došao? Mi čak nemamo ni jednu belešku o tome da je On ikada 

išao u neku školu gramatike.”I ipak, kada je imao 12 godina, On je zapre-

pastio i zbunio sveštenike sa Božijom Rečju. “Iz koje škole je On izašao?” 

Iz škole Odozgo. “Kada vidite Sina čovečijeg da se uzdiže gore odakle je 

došao – “ Vidite? To je bila Njegova škola. 

Ali da li bi ste vi stali sa apostolima za takvog čoveka, kada bi 

došlo do odlučnog obračuna? Ili da li bi ste stvarno izašli sa 

sedamdesetoricom i rekli, “Dakle, mi ćemo se vratiti nazad našoj crkvi 

ako je to način da nas ti poučiš, govoreći da si Sin čovečiji, kada, na kraju 

krajeva, ko si Ti? Šta si Ti?  

Takav čovek kao što sam ja; Ja jedem sa tobom! Ti pokušavaš da 

kažeš da si Ti nešto. Ja sam Tebe posmatrao; Video sam Tvoju slabost; 
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video sam Tvoj plač; video sam da radiš ovo, to ili nešto drugo; Video sam 

Tebe kao ideš u pustinju sa nama i sve slično tome. Sada Ti si samo 

čovek, i kažeš da dolaziš odozgo sa Neba. To je za mene suviše.”Da li si ti 

hodao gore sa njima? Ili, da li si izašao napolje sa sedamdesetoricom? Ili, 

da li si izašao napolje sa apostolima i Hristom? 

Kada je Martin pokušao da sačuva krštenje u Ime Isusa Hrista u 

crkvi, kada je on još pokušao da drži znake i čudesa i ostale stvari, i 

Katolička crkva je osudila čoveka, i čak ga uopšte nije prepoznala, i izba-

cila ga je napolje, da li bi ste vi zauzeli stranu katoličke veroispovesti, ili 

da li bi ste stali sa Martinom kada je on odbio da postavi sve te vrste li-

kova mrtvih ljudi i da ih proslavlja, da proslavlja te likove i tako dalje? 

Kada je on odbacio dogme koje su bile dodate, rekao je, “Neka 

Božija reč bude Istina!” I Bog ga je potvrdio sa velikim znacima i čudesi-

ma, i ono što je on predskazao to se dogodilo. I sve što je on uradio, on je 

hodao u Duhu Božijem i dokazao to, i tamo nije bilo ni jednog od tih 

sveštenika ili bilo koga ko je mogao uraditi nešto oko toga. Da li bi ste vi 

zauzeli njegovu stranu i otišli sa Martinom, ili da li bi ste otišli sa 

katoličkom veroispovešću? 

Sada, Božija Reč ili crkvena dogma je ispred vas. Možete li uzeti i 

prihvatiti ono što crkvena dogma kaže, ili da li uzimate ono što Božija Reč 

kaže? Upamtite, u svim dobima to je bilo onako kako je baš sada. Medju 

ljudima uvek postoji popularna vera, i to je uvek bilo malo suprotno 

pravoj Božijoj Reči. Upamtite, u svim dobima je to bilo onako kako je sa-

da. Medju ljudima uvek postoji popularno verovanje, i to je uvek 

bilo samo malo drugačije prema pravoj Božijoj Reči. Upamtite, jer 

nikada se nisu sasvim potpuno odreknuli. O ne! Antihrist se ne 

odriče Reči. Sigurno ne. On kaže da veruje Reč, ali ne celu, i na 

načinu kako je ovde napisana. Vidite ? 

Sotona je govorio Jevi. Jeva je verovala celu Reč, osim samo te 

sitnice koju je on njoj rekao. Oni upravo uzimaju celu reč osim jedne male 

sitnice. Moglo bi biti da se radi o odlasku u bazen za krštenje; moglo bi 

biti nešto drugo. Vi morate da prihvatite svaku sitnicu Reči tačno onako 

kako je ona zapisana ovde (vidite?), baš onako kako ovde piše. To bi moglo 

da vas navede da uradite ponovo neke prve poslove, ali to je baš ono što 

Reč kaže. 

To su bili Sotonini trikovi, budući da je on uspeo, prvo uradio na 

Jevi; upravo da je navede da ne poveruje u mali deo te Reči, što je uvek 

ono šta odvaja, u te tri grupe ljudi. Božija Reč razdvaja te ljude. U svakom 

dobu je to bilo tako! U svakom dobu koje je ikada postojalo, to je bilo tako. 

Kada Bog šalje nešto na scenu, onda jasno potvrđuje kroz Njegovu Reč, 

onda postoje oni koji slede stvari i kažu da su vernici, i oni to jesu. Postoje 

oni koji tome ne bi okrenuli ledja. Oni veruju Božiju Reč; dokle god vi 
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ostanete u Reči, oni onda veruju. Ali kada to dodje do nečega što je malo 

suprotno (nije važno koliko je Bog potvrđuje) onda postoju takvi koji kažu: 

“Dobro, ja o tome ne znam ništa. “To je nevernik. 

Ili da li vi sledite samo da bi videli da li možete dobiti 

šansu da kažete, “A – ha – a – a – a, tu si!” (Juda), - da nekome za-

date udarac u ledja kao što je to on uradio. “ Ja sam znao da će to 

izaći na videlo pre ili kasnije! Tu ste vi!” To je takozvani vernik! 

Svaka sitnica toga; mi to vidimo u Bibliji.  

Jednom je mali dečak ovde dole u Kentakiju bio podignut gore 

visoko u planine, i nikada nije bio tamo gde se nalazilo ogledalo. On je 

imao mali komad ogledala zakucan na drvo, ali on sam to nikada nije vid-

eo. On je došao ovde u Luisvil, rečeno je, da ostane sa sestrom svoje maj-

ke, i ona je živela u jednom od lepih staromodnih domova. Kada je on 

otišao u jednu od spavaćih soba, ona je imala vrata preko kojih se od vrha 

do dna nalazilo ogledalo. Vidite? I kada je mali prijatelj počeo da trči kroz 

kuću, on je stao. Mali Džoni je video malog Džonija. Vidite? Onda se on 

počešao po glavi i mali Džoni u ogledalu je takodje počešao svoju glavu. 

On se nasmejao, i mali Džoni u ogledalu se takodje nasmejao. On je skočio 

gore dole, i mali Džoni u ogledalu je takodje skočio dole gore. Vidite? On je 

došao gore zaista blizu. Pomislio je da je to bio mali dečak sa kojim bi se 

on mogao igrati, tako on je došao gore. On je direktno kljucnuo u ogledalo, 

okrenuo se u krug i njegovi roditelji su ga posmatrali. Rekao je, “Mama, to 

sam ja.” 

Sada, vi gledate u ovu jednu (Bibliju); Koji od vas je? Kojeg 

od ovih malih Džonija vi imitirate? Koji od njih si ti? Vidite? Vi 

ste jedan od njih.  To je jedan od njih; jedan koji bi okrenuo ledja, na 

prvu grešku bi to uradio (to što vi zovete greškom). Vidite? Testirajte to u 

Božijoj Reči i vidite da li je to u redu. Ako Božija reč sve dokazuje 

(vidite?), dokazujete sve pomoću Božije reči. Božija Reč zaista tako kaže. 

Da, gospodine. ”Držite čvrsto ono što je dobro.” To je tačno ono što On  

kaže.  

  Sada, pogledajte u ogledalo Božije Reči u drugim dobima i vidite sa ko-

jom od te tri grupe ste se identifikovali. Sada samo razmislite, da ste 

živeli u danima Noja, da ste živeli u danima Mojsija, da ste živeli u dani-

ma Isusa ili jednog od njih, bilo šta da je to, samo razmislite sa kojom 

grupom bi ste se identifikovali. Razmislite o tome večeras. 

Onda vaša sadašnja grupa. Sada, samo razmislite sada. Ovo je 

duboko sada. I nemojte preleteti preko vrha toga. Vaše sadašnje 

stanje upravo sada dokazuje vam sa kojom grupom ste bili tamo 

nazad. Sada, vi ste svoj vlastiti sudija. To dokazuje šta vi jeste. 

Poštovani, propovedniče, sa kojom grupom bi ste bili kada je Isus  

dao tu izjavu, koju je teško bilo verovati? On je to uradio, pošto je u pot-
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punosti bio identifikovan, da je On Božija Reč. Vidite? I ipak ta tvrdnja – 

vi nikada tako nešto niste čuli! Sin Čovečiji. „Šta bi ste vi rekli da On 

odlazi gore gdje je prije bio.” 

I vi kažete, “Dobro, ja znam gde je On rodjen! Ja znam njegovog 

tatu; ja znam njegovu mamu! I ovde On, On kaže da odlazi gore gdje je 

prije bio!” To bi bilo malo suviše za tebe, zar ne, gospodine? – upravo malo 

suviše za tebe; ti to ne bi mogao svariti? Možda je ista stvar danas. Onda 

pogledajte u ogledalo Božije reči i vidite gde stojite. O, jedan varalica lju-

di! Nemojte nikada uraditi. 

Pogledajte, vi ste jedno od ovih grupa. I vaše sadašnje stanje 

baš sada, sadašnje stanje uma koje vi ovde u ovoj vidljivoj publici 

manifestujete, i vi koji ćete biti u vidljivoj publici ove trake, vaše 

sadašnje stanje uma pošto ste saslušali ovu traku vam dokazuje, 

kojoj grupi vi pripadate.  To vam tačno govori gde vi stojite: da li ste vi 

vernik u Božiju Reč i da ćete se čvrsto sa njom držati; da li ćete izaći na-

polje, ili ćete isključiti tu traku. Vidite? To govori šta ste vi uradili. Vi ne 

želite da slušate tu traku i isključili ste je i rekli: “ja ne želim više da 

slušam. “To je taj nevernik. Vidite? Vi ne želite prestati da to testirate i 

da vidite da li je to istina ili nije. Vidite?  

Ili da li vi samo visite okolo i pokušavate da nadjete neku grešku 

u tome? Onda vi takodje znate gde ste. To vam govori. Bože pomozi nam 

da verujemo Božiju reč i da stojimo na Njoj, i da joj budemo poslušni, i da 

joj se pokorimo, jer On je Božija Reč. Da li to verujete? Molimo se. 

Dragi nebeski Oče, kako je teško ponekad reći te stvari, i znati  da 

će možda desetine hiljada ljudi čuti ovo preko trake dok idu napolje širom 

zemlje i širom sveta. Ali, dragi Gospode, to je istina; to je toliko istinito. 

Ja se molim, Gospode, prvo pročisti moje srce. O, Gospode, testiraj me; 

iskušaj me. Samo pogledaj dole na mene, Gospode. Ja sam slab;  ja sam 

umoran; ja sam iznuren. Moje grlo je promuklo; usne su mi isušene ovako. 

I moje telo je istrošeno i postaje staro. I neće biti još mnogo vremena, Gos-

pode, možda, možda neće biti još mnogo okretaja sunca, dok sam još živ. I 

sada, proveri me sada, Oče, i ako ima nečega lošeg što ja činim, a da ja to 

ne znam, Ti mi uprvo to otkrij, Gospode. Pokaži mi. Ja sam sada spreman 

da to ispravim. 

Ja gledam u sebe, tamo preko u ogledalu Božije reči. Gde ja 

stojim? Da li ja vidim da moj život reflektuje Isusa Hrista? Je li On Oso-

ba, koju ja vidim u ogledalu. Da li ja vidim jednog od vernika Starog za-

veta, ili jednog od vernika Novog zaveta? Da li ja vidim takozvanog ver-

nika? Da li vidim sebe kao nevernika, koji ne bi stajao i slušao Božiju reč, 

i  uzeo bi denominacijsku ideju umesto te Reči? 

Da li ja sebe vidim, kako visim naokolo pokušavajući da 

pronadjem mali izgovor? Gospode, ako je tako, samo me očisti, Gospode. 
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Neka moje srce bude čisto, zato što je ovo moj život, Gospode. Ja želim da 

on bude ispravan. Nema koristi ako on bude samo upola ispravan, ako 

postoji način da se to uradi u potpunosti. Ja želim da on bude fiksiran kao 

ispravan život, Oče. Ne samo to, već ja bih vodio muškarce i žene 

pogrešnim putem, i ljude koje volim i koji mene vole. Onda ja ne bih bio u 

pravu. 

I Oče, ako postoji nešto, ako sam pomislio večeras da je bilo koja 

denominacijska crkva u redu, ili da je Koncil crkava u redu, ako je većina 

ljudi u redu, Gospode Bože, pomozi mi da budem dovoljno čovek i 

Hrišćanin da priznam moje greške i ustanem ovde i pošaljem te ljude do 

mesta za koje mislim da će biti u redu. 

Očisti me; dopusti mi da pogledam i da vidim. 

Ali kada dodje do tih stvari, Gospode, koliko ja to mogu videti, 

imajući obličje pobožnosti i odriču se Reči, vi im to možete reći i ipak oni 

kažu, “Dakle, tu nema nikakve razlike. Bog to ne očekuje. “Gospode, ja 

verujem da si Ti isti Isus; Ti si isti Bog koji si uvek bio. Ti si još Bog i ne 

menjaš se. Ja verujem da je ova Biblija Tvoja Reč, i ja verujem da ste Ti i 

Tvoja Reč isto. I molim se Bože, da nam daš Svoga svetoga Duha da  oživi 

Reč i da nam daš Oživljujuće Sile, da jednoga dana, kada život bude 

završen i kada Ti završiš sa nama, da budemo oživljeni i uzneseni gore na 

nebo gde smo bili u Božijim mislima pre postanka sveta. Bože,  daruj to. 

Oprosti naše grehe, Oče. 

Ako ovde ima muškaraca ili žena koji stoje u bilo kojoj drugoj 

grupi a ne u grupi istinskih vernika u Reči, neka Bog pročisti njihova 

srca. Ako ima bilo koga koji sluša ovu traku, ili koji će je slušati, molim se 

za pročišćenje njihovih srca, da ih Ti pročistiš, Gospode. Ja ne želim da ih 

vidim izgubljene. Gospode, molim se da nam pomogneš da razumemo da 

jedno zlo neće ispraviti drugo zlo. Postoji samo jedan način da se to uradi, 

i to je da se oba zla uklone sa puta i da postanemo ispravni. I ja se molim, 

Oče, da nam Ti to daruješ kroz Isusa Hrista našega Gospoda. 

Sa našim glavama pognutim, i našim srcima pognutim, sada ja 

želim da stanete za nekoliko minuta. Kada sam video viziju pakla u 

vreme dok sam bio mali dečak, užas toga – onda ja mogu grešiti u vezi 

ovoga. To bi upravo moglo biti slutnja; to bi moglo biti, ja ne znam; izgle-

da da sam bio negde. Bio sam toliko prirodan. I onda nedavno sam video 

područja blagoslovljenih. Kada sam bio u područjima izgubljenih, povikao 

sam, “O, Bože, nikada nemoj dopustiti, da bilo koja osoba dodje ovde!” Ti 

to ne možeš, nema jezika koji vam može opistati  kakav je užas  taj pakao. 

Nema načina na koji bih vam to rekao. Ako verujete da postoji gorući pa-

kao, pun vatre i sumpora, u pordjenju sa ovim užasnim prizorom stanja 

izgubljenosti i mizerijom koja to stanje prati, to bi bio zeleni senoviti i 

prohladni pašnjak. 
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I ako bih pokušao da vam govorim o stvarima koje su iznad ljud-

skih moći razumevanja, još uvek ne bih mogao opisati mesto blagoslovlje-

nih: kako je mirno, gde se nikada ne umire, gde se nikada ne stari, gde 

nema bolesti, gde ste uvek mladi, uvek zdravi, nikada ne umirete – Večni 

Život, u blagoslovljenoj mladosti, i gde nema greha ili bilo čega sličnog. O, 

upravo nepostoji načina da se može opiše! 

Čak je Pavle rekao, “ Što oči nisu videle, uši nisu čule; niti je to čak ušlo u 

srce ljudi ...”Vi to čak ne možete razumeti! Nema načina da se to objasni. 

“ ... šta Bog ima u skladištu za one koji Njega vole.” 

I sada, budući da je ovo sigurno istina, oni koji su ovde i oni medju 

nevidljivom audijencijom, mi smo ovde večeras oslikani u jednoj od tih 

klasa. Bilo da smo istinski vernici – Testirajmo kroz Božiju Reč. Ako Boži-

ja reč kaže isvesnu stvar i crkva kaže nešto drugačije, šta bi ste vi uzeli? 

Pogledajte u ogledalo Božije reči i vidite u kojoj klasi stojite. I ako večeras 

niste (oni koji su ovde i oni u nevedjlivoj audijenciji) – ako niste sa tom 

verujućom klasom, mogu li sada da vam ponudim samo reč molitve, da bi 

ste došli u tu verujuću klasu? I da li bi ste uz pomoć Boga isto potpisali sa 

vašom pognutom glavom, sa vašim srcem pognutim, sa vašim očima 

sklopljenim, i to sve pred Bogom? Ponekad se ljudi malo plaše, znate, da 

podignu ruku, plaše se da će njihov sused videti ono što ne bi trebali da 

budu. Oni bi trebali da ustanu i da kažu, “Ja sam grešio. Ja sam grešio.” 

“Onaj koji krije svoj greh neće uspeti, već će onaj koji prizna svoj 

greh dobiti milost.” Vidite? Šta je greh? – neverstvo! Neverstvo u šta? – 

Božiju Reč. 

Sada, ako niste u toj grupi, postoje stvari koje su u Bibliji koje vi 

jednostavno, i vašem intelektu, ne možete ih shvatiti! Vi to ne možete vi-

deti. Vi znate da Biblija kaže tako, ali vi to upravo ne možete razumeti. I 

ipak vi želite da to razumete. Vi kažete, “Bože, daj mi razumevanje. Ja ću 

se Tebi pokoriti.”Hoćete li podići ruke i reći, “Seti me se dok se molim?” 

Bog te blagoslovio. To je dobro. Vidite? Zaista razmislite o tome. “Ima li tu 

nešto u Bibliji što ja ne znam? Bojim se da ću pronaći sebe u jednoj od 

drugih kategorija. Možda ću pronaći sebe medju sedamdesetoricom. Post-

oje upravo neke stvari koje su za mene suviše teške da bi ih razumeo, 

kako Bog čini te stvari. Kako On i kako Isus mogu biti isti. Kako su te 

stvari takve ja ne razumem. Ja želim da to razumem; Ja  želim da to 

verujem, i Bože pomozi mojoj neveri. Ja želim da budem deo toga; Ja 

želim da budem učesnik Božije Reči. Ja je želim u sebi.”  

  “Ako ostanete u Meni i Riječi moje u vama ostanu, šta god hoćete ištite, I 

biće vam.“ (Jovan 15). Mi znamo da je to istina. Pogledajte. “Ako ostanete 

u Meni (ne unutra i napolju, unutra i napolju), „Ako ostanete u Meni!” I 

On je ta Reč i ta Reč ostaje u vama, onda samo ištite što god hoćete, biće 

vam dato.” Vi ćete to imati. 
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“Onaj koji prima Moju riječ, i veruje Onome koji je Mene poslao  je 

prešao iz smrti u život.” Ali možete li vi prvo prihvatiti Reč? Celu Reč?  

Hristosa potpuno čitavo? Hristos je ta pomazana Reč. On je ta Reč, poma-

zana. Hristos znači »jedan Pomazani« ta pomazana Reč koja je manifes-

tovana za ovaj dan, Spasitelj, i Otkupitelj. To je kada On treba da dodje, i 

On je bio ta pomazana Osoba koja je trebala da zauzme to mesto. (Brat 

Branham kuca nekoliko puta po propovedaonici.) 

Sada, Sveti Duh u poslednjim danima je namenjen tome da sija 

Evandjelje Svetlosti, obnavljajući ponovo veru koja je bila gažena dole  

kroz vreme od strane denominacija; osudjujući denominacije i dolazeći 

nazad do originalne vere, originalne Biblijske vere, originalne Biblije, 

verujući svaku njenu Reč, ne dodajući joj i ne čineći je da kaže ovo i da 

kaže to. Upravo izgovarajući tačno ono što ona kaže. I vi želite da veruje-

te, to na taj način. Ima li ovde nekih koji nikada nisu podigli svoje ruke i 

želeli bi da to urade i da kažu, “Bože, seti me se”? Bog vas blagoslovio, 

gospodjo. Bog te blagoslovio, mladiću. Bog te blagoslovio. Lepo! Bog te 

blagoslovio, mali prijatelju. Bog te blagoslovio, moja sestro. Bog te 

blagoslovio, sestro, preko sa moje desne strane. Blagoslov vama u poza-

dini. I Bog te blagoslovio, mladi čoveče, i tebe sestro, ovde preko, tebe 

brate, preko na ovoj drugoj strani. Gospod te blagoslovio. Bog te blagoslo-

vio tamo u pozadini. 

            “Samo me se seti, Gospode.” 

Sada setite se samo, vi ne držite gore ruke k meni, već k Njemu. 

Upravo iza mene, Gospod vidi vašu ruku. čak i ako ja propustim 

da vidim, On je vidi. On poznaje vaše srce; On zna šta tamo pulsira. On 

zna vaš objektiv; On zna šta je vaš motiv, u tom objektivu. 

Bog te blagoslovio, brate. Neko još? “Ja želim da verujem celu 

Božiju Reč.” Bog te blagoslovio. Bog te blagoslovio. “Pomozi mi, Gospode, 

pomozi mi.” Gospod vidi vašu ruku. Da, gospodine. To je to. “Postoje 

stvari koje ja ne mogu razumeti. Ja ne želim da budem nevernik. Iako ja 

to ne razumem, ja to u svakom slučaju želim da verujem. Ja sam spreman 

da kažem, ’Gospode Bože, ovde sam. Ja želim da verujem. Pomozi mojoj 

neveri.’ “neka je Bog sa vama. Bog te blagoslovio. Mnogo, mnogo ruku je 

podignuto gore, i još uvek se podižu gore. 

Vi kažete, “Brate Branhame, da li to pomaže?” Podignite jednom 

svoju ruku gore sa pravim, pravim, objektivom i ustanovite kako se 

osećate u vezi toga. Vi svedočite da postoji nešto malo u vašem životu, 

znate. Postoji nešto što vi ne želite da bude tamo, ali to je tamo u svakom 

slučaju. Vi se pitate kako je to moglo biti uradjeno. I Gospode, zabrani da 

budem Juda. Zabrani da sledim dalje u Poruci baš upravo pokušavajući 

da razmišljam da će jednoga dana da se pokaže neka mala greška. O 

Bože, ne ja. Dopusti mi da ostanem ispravan sa Tvojom rečju. Vidite? Ili 
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“Onaj koji prima Moju riječ, i veruje Onome koji je Mene poslao  je 
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bih možda ja bio nevernik koji samo jednostavno misli, “dobro, zašto ostali 

od njih ne kažu tako? “ Vidite? Ja ne želim da budem bilo koji od njih. Ja 

želim da budem vernik. Ja vidim Božiju reč časa. Ja u Njoj vidim Boga. I 

“Gospode, načini me delom te reči; načini me delom nje. Ja želim da 

budem deo Nje.” Neka vas Gospod blagoslovi. 

Sada, molimo se, i neka se svaki od vas moli za sebe. I ja ću se 

moliti za vas. Znate, jednoga dana mi idemo. Mi nećemo biti zajedno ovde, 

možda, za trenutak. Neki od nas će biti uzeti. I mi nećemo biti zajedno. 

Ovde ima mnogih od nas; neki od nas postajemo stari; neki od nas, mi ne 

znamo, mogu umreti mladi. Mi umiremo u bilo kojem životnom dobu. Mi 

treba da budemo odvojeni, i ova stvar treba da bude sređena. I vi upravo 

ne možete doći tamo nasumice; vi treba da dodjete dok ste pri zdravoj pa-

meti. 

   Vi kažete, “Dobro, upravo pre nego što umrem, ako to mogu videti.” Ne, 

ne učinite to. Može biti da vi onda čak niste pri zdravoj pameti .Vi bi ste 

mogli poginuti u udesu, pre nego što stignete kući. Možete umreti od 

srčanog udara. Mi ne znamo šta se može dogodi; samo Bog to zna. Ja se 

nadam da neće da budne tako. Ja posmatram ljude napolju koji čak drže 

svoje ruke u prozorima. Vidite? Da, Bog vas blagoslovio. “JA želim da 

budem ispravan. Želim da budem u redu.”I sada, ispravimo to baš sada. 

Baš sada, vi to možete dovesti u red odjednom, ukoliko dolazi iz 

dubine vašeg srca, vi ćete iskreno reći, “Gospode Isuse, nije važno šta je 

to, ili šta bilo ko kaže, Tvoja Reč će biti prva u mom životu. Ja je želim u 

mom životu. Ti si ta Reč. Biblija kaže tako, i ja verujem da je Biblija Boži-

ja Reč; i ja znam da su veroispovesti i dogme koje su unesene u tu Reč nju 

načinile natovarenom hipokrizijom. Gospode, pročisti me od takvog mate-

rijala i dopusti mi da budem u potpunosti Tvoj. Ja podižem svoju ruku k 

tebi; Ja podižem svoje srce k Tebi, moj glas k Tebi, moju molitvu k Tebi. 

Bože budi mi milostiv.” I moje ruke su takodje podignute gore k Tebi. Gos-

pode, pročisti me, o Gospode, od sve nevere. 

I ako može biti da mi On ne da sile, da hodam kao Enoh i ne bih 

trebao da umrem, već da samo uzmem jednu popodnevnu šetnju i da 

odem kući sa njime; ali Bože, ja ne verujem da će se to dogoditi, zato što 

znam, da treba da se dogodi, Uznesenje u poslednjim danima, i posao tre-

ba da bude skraćen. Oče, tako kaže naš kalendar, još trideset i šest godina 

i posao će biti svršen, i Ti ćeš trebati da dodješ bilo nekada koda tog 

vremena ili se neće niko spasiti. I onda nama je rečeno od strane hronol-

ogista, i ljudi koji istražuju takve stvari kojima mi apsolutno predhodimo 

mnogo, mnogo godina, mnogo godina pre nego što će se to dogoditi. Oni 

nam govore po kalendarima da se mi nalazimo u vremenu mnogo pre to-

ga. Možda je ostalo samo petnaest ili dvadeset godina. Ja ne znam, Oče. 

Ali ja znam, čak prema našem kalendaru, mi smo skoro tamo došli. 
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Ja vidim da ne može ostati nikakva nada, Gospode. Dolazi vreme 

nevolje. Ako oni ikada počnu da bacaju te bombe jedni na druge, Gospode, 

tada neće biti frontalne bitke. Oni će jedni druge uništiti. Gospode, to visi 

tamo, i ipak Biblija kaže da će celo nebo i zemlja biti u vatri. Bože, ja vi-

dim da se taj čas pojavljuje.  

Ja razmišljam o atentatu na Predsednika, i onda vidim da je 

došao drugi zao čovek, bez da se da prilika čoveku da bude sudjen, i ubili 

su ga dole kao haldnokrvne ubice. O Bože, jedan je kriv isto kao i drugi. 

Oni nemaju prava da to urade. Zlo je u našoj naciji, koja treba da bude 

Hrišćanska nacija! Kako smo mi siromašan primer, Gospode, Hrišćana. 

Oprosti nam, Gospode, naše grehe. Pomozi nam, o Bože, posebno Tvojoj 

Crkvi – nama koji smo kršteni u to tajanstveno Telo Hristovo. “Duh je taj 

koji oživljava, “Ti si rekao.” I kao što je Sin čovečiji bio uzdignut gore, tako 

će se Njegvo telo podići gore; I On je Glava, Njegova Crkva je telo.”O 

Bože, to je Glava koja vodi telo. Neka Upraviteljstvo Božije Reči vodi telo 

Hristovo. I neka ja budem deo tog tela, Gospode. 

Ja se molim za one koji su podigli svoje ruke, svi koji su prisutni, i 

svi koji su na traci. Gospode Bože, ja se iskreno molim, uzmi ih unutra, 

Gospode. Ti gledaš u njihova srca. Ti znaš ko su oni. Ali kao tvoj sluga ja 

posredujem za ljude, Gospode. JA ih volim. Ja ih volim i ja samo pokuša-

vam da uradim ovo, zato što osećam da je Tvoja naredba meni podana da 

to uradim. Tako Oče, ovde sam ja, dajući sve od sebe. Oprosti zbog mojih 

nenamernih grešaka, Gospode. Ja se molim da mi Ti daruješ snagu, i ja 

ću biti u stanju da to objasnim ljudima. 

Sada, budi sa nama ovde u šatoru, večeras. Pogledaj dole na te 

ljude, Gospode, one koji su podigli ruke u šatoru. Istraži me, o, Gospode, i 

iskušaj me. Ako u meni bude i malo nečega što nije dobro, očisti me, Oče. 

Daruj to. Očisti ovu crkvu. Očisti nas sve, Gospode, da bi Božija reč 

postala telo medju nama i da bude obznanjena svetu u ovom danu. Daruj 

to, Oče. Jer ja ovo posvećujem sa samim sobom, i sa ovim tekstom, i sa 

ovom audijencijom, i sa Tvojom rečju i Tvojim obećanjem za spasenje 

naših duša, u Ime Isusa Hrista. Daruj to, Gospode. Neka sila Božija dodje 

na nas i pomaže nas, celim putem od pastora do vratara, i svake osobe 

koja je prisutna. Neka Sveti Duh dodje i uzme Svoje mesto u našim srci-

ma i neka uzme svako Božije obećanje i otkrije nam da je Tvoja Reč istini-

ta. Ja se molim kroz Isusovo ime. 

   I dok smo pognuli naše glave, ja upravo želim da organista, ako ona 

hoće, da nam da tonalitet za ovu pesmu,  Čujem da me Moj Spasitelj zove. 

Gde me On vodi ja ću ići; gde me On vodi ja ću ići. Moj Spasitelj poziva,

(šta je on? Božija reč.) 

                          Čujem da me moj Spasitelj zove, 

                          Čujem da me moj Spasitelj zove,)  
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                          Sada, poričem vaše dogme i ostale stvari.) 

“ Uzmi svoj krst i sledi – (onaj koji neće uzeti svoj krst, slediti Me”, Božiju 

reč, nije dostojan da bude Moj učenik.) 

                         Gde me On vodi - (Nazad Bibliji, gde vas On vodi.) – ja ću                   

gde me On vodi ja ću ići. 

                         Gde me on vodi ja ću ići, ja ću – (Ako je to do bazena u    

Njegovo Ime, ako je to do oltara da se oslobodim svoje sramote) – celim 

putem. Brat Branham počinje da peva.) 

Njega kroz sud (To je to, baš sada. Na kojoj ste strani? Šta vidite o vašoj 

refleksiji u Bibliji, Božijem ogledalu? Ako sam sada sudjen Božijom 

rečju?) 

   Ja ću ići sa – (Ja ću ići sa Božijom Rečju bez obzira koliko to košta. Ja ću 

ići kroz sud Božiji, ako treba da uzmem jedno od mesta, načini me ver-

nikom. Baš sa Božijom rečju.) sa Njime, sa Njime celim putem. 

Jer gde me On vodi ja ću – (Sada razmislite dobro o tome, zaista blisko, 

sada.) 

                                   Gde me vodi slediću ga, 

                                   Gde me vodi slediću ga. 
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feld, Njemačka. Čitavo odpremanje usljeđuje se na bazi dobrovoljne 

donacije. Sva uplaćivanja na Misijski rad u Njemačkoj: Slobodna  

   Narodna Misija Krefeld, poštanski žiro — Ured Essen, Br. 167606-439 

BLZ 360 100 43, IBAN: DE16 3601 0043 0167 6064 39, BIC: PBNKDEFF 

ili slobodna narodna Misija Krefeld, sparkasse Krefeld Br. 1209386, BLZ 

320500 00, IBAN: DE14 3205 0000 0001 2093 86, BIC: SPKRDE33 

. 

 

 

 

 

 

 

__________________________ 

 

 

 

Ewald Frank  

P. O. Box 100 707 

 47707 Krefeld 

 Germany 

 

Homepage: http://www.freie-volksmission.de 

 

 

Sva prava su rezervisana.Primerci ove brošure se ne mogu koristiti bez 

pismene    dozvole.Pre prevođenja na druge jezike, autor treba da bude 

obavešten  
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